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ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE CELRÀ 

 
 
 
IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 
Núm.: 9/2012 
Caràcter: ordinària 
Convocatòria: 18 de setembre de 2012 
Horari: de 20.30 hores a 22.00 hores 
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial  
 
A Celrà, quan són les 20.30 hores del dia 18 de setembre de 2012, es reuneixen a la 
sala de sessions d’aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els 
termes legalment establerts, els membres integrants de l’ajuntament en Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del Senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. Daniel Cornellà Detrell 
 
Tinents d’Alcalde 
 
Sr. Gerard Fernandez Tatjé 
Sr. Magno Remo Maneu Marcos 
Sr. Josep Bartis Fàbrega  
 
Regidors/es 
 
Sra. Susana Pascual Pozo 
Sra. Meritxell Martín Rovira 
Sra. Montserrat Rivas Nuñez 
Sr. Josep Maria Bote Martín 
Sra. Mariona Carolà Vilà 
Sr. Albert Puig i Boada 
Sra. Neus Matamala Lopez 
 
Secretària  
 
Sra. Rosa Maria Melero Agea 
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
Per l’Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passen a despatxar els 
assumptes que figuren a l’ordre del dia i que són els següents: 
 
 
1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA 
DEL DIA 2 DE JULIOL DE 2012 I DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL 
DIA 10 DE JULIOL DE 2012. 
 
D’acord amb el què disposa l’article 91.1 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, el senyor Alcalde pregunta si algun membre de la corporació ha 
de formular alguna observació a les actes que van ser distribuïdes amb la 
convocatòria. 
 
No es formula cap observació, per la qual cosa l’acta de la sessió extraordinària del dia 
2 de juliol de 2012 i de l’acta de la sessió ordinària del dia 10 de juliol de 2012 són 
aprovades per unanimitat. 
 
 
2. DONACIÓ DE COMPTE DEL DECRET D’ALCALDIA 365/2012, DE 20 DE 
JULIOL, DE MODIFICACIÓ PARCIAL SOBRE DELEGACIONS ALS/LES 
REGIDORS/ES ATRIBUÏDES PER L’ALCALDE. 
 
El senyor Alcalde explica que la modificació fa referència a les delegacions atribuïdes a 
favor de la Sra. Susana Pascual Pozo, regidora de promoció econòmica i comunicació, 
que a partir d’ara assumirà les tasques d’igualtat, sent assumida la regidoria de 
comunicació per l’Alcaldia.  Per una qüestió purament funcional, i donat que la 
regidora de promoció econòmica està ubicada al local de promoció econòmica, 
juntament amb els professionals que porten els temes d’igualtat, s’ha considerat més 
coherent centralitzar-ho tot i a tots en un mateix espai.  
 
Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero, Secretària de la 
Corporació, que dóna compte del decret d’alcaldia núm. 365/12, de 20 de juliol, que 
diu el següent: 
 
“Atès que en l’estructura del cartipàs municipal per a l’actual mandat corporatiu 
2011/2015 es contempla el Decret d’ Alcaldia número 317/2011, de 15 de juny de 
2011, sobre delegació d’atribucions de l’Alcalde en diferents Regidors/es de 
l’Ajuntament, i segons el qual es conferia, entre d’altres, les següents delegacions: 

1. REGIDORIA DE PROMOCIÓ ECONÒMICA I COMUNICACIÓ: Sra. Susana 
Pascual Pozo, entre les quals hi ha la matèria de Comunicació, que inclou: 

1. Gestió i direcció de les activitats relacionades amb la comunicació. 

2. En general, qualsevol altra activitat relacionada amb aquestes matèries que 
sent de competència d’aquesta Alcaldia, no hagi estat objecte de delegació 
general ni especial a favor d’un altre Regidor o Regidora 

 
2. ALCALDIA: Sr. Daniel Cornellà Detrell, estant al seu càrrec allò referent a 

Cultura, serveis a les persones, hisenda, seguretat ciutadana, atenció a la 
ciutadania i totes aquelles matèries no delegades, entre les quals s’hi inclouen 
les relacionades amb la Igualtat. 
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De conformitat amb les atribucions conferides pels articles 43, 44 i 45 del Reglament 
d’ Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, aprovat per Real 
Decret 2568/1986, de 28 de novembre; l’article 43 del Reglament d’organització, 
funcionament i règim jurídic de les entitats locals estableixen la possibilitat que 
l’Alcaldia pugui delegar en els Regidors/es municipals l’exercici d’aquelles atribucions 
pròpies, que no siguin indelegables legalment. 

Atès que aquesta Alcaldia considera convenient modificar les delegacions conferides 
en data 15 de juny de 2011. 
 
Atès que els articles 21 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de 
règim local, i 53 del Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya 
estableixen la facultat de l’Alcalde de delegar les atribucions que la Llei li atorga. 
 
En virtut de l’esmentat anteriorment, 
 

RESOLC 
 
Primer.- Modificar parcialment la resolució d’aquesta Alcaldia número 317/2011, de 
15 de juny, sobre delegacions als regidors/es, en els següents termes: 

� Alcaldia: a part de les matèries que estan al meu càrrec, assumeixo el camp 
d’actuació en temes relacionats amb la Comunicació, que inclou:  

1. Gestió i direcció de les activitats relacionades amb la comunicació. 

2. En general, qualsevol altra activitat relacionada amb aquestes matèries. 
 
Restant al meu càrrec allò referent a Cultura, serveis a les persones, hisenda, 
seguretat ciutadana, atenció a la ciutadania i totes aquelles matèries no 
delegades. 

� Regidoria de promoció econòmica i igualtat: Sra. Susana Pascual Pozo: inclou 
l’àmbit d’actuació de promoció econòmica en els termes assenyalats en el Decret 
núm.317/2011 i l’àmbit d’actuació d’igualtat, que comprendrà qualsevol activitat 
relacionada amb aquesta matèria.  

Mantenint-se les restants delegacions en els mateixos termes establerts en el Decret 
d’ Alcaldia 317/2011, de 15 de juny de 2011. 
 
Segon.- Les anteriors delegacions són genèriques i engloben les facultats de direcció, 
impuls, gestió i control dels serveis i activitats objecte de la delegació, i presentar 
propostes per a la seva resolució pel Ple o la Junta de Govern Local, sense incloure la 
facultat de resoldre mitjançant actes administratius que afectin a tercers que queda 
reservat a l’Alcalde o al Ple en funció de les respectives competències, i sota la 
coordinació de l’Alcaldia.  
 
Tercer.- L’Alcaldia podrà avocar les delegacions que es confereixen per a la gestió 
dels serveis quan, per raó especial o d’oportunitat, s’estimi necessari, i el seu 
manteniment es produeix mentre no s’acordi la seva expressa revocació. 
 
Quart.- Notificar la present resolució als designats, que es considerarà acceptada 
tàcitament, llevat manifestació expressa i procedir a la seva publicació en el Butlletí 
Oficial de la Província de Girona i en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament, sense 
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perjudici de la seva efectivitat des del dia següent de la signatura de la Resolució per 
l’Alcalde. 
 
Cinquè.- Donar compte al Ple en la propera sessió plenària.” 
 
Seguidament, el senyor Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Montse Rivas Nuñez, 
representant del GM Entesa per Celrà, que pregunta el motiu pel qual aquesta matèria 
no se l’ha quedat el Sr. Gerard Fernandez, que és membre del mateix grup municipal 
que la Sra. Pascual. 
 
El senyor Alcalde respon que s’ha considerat fer un intercanvi de matèries, ja que fins 
ara l’atribució d’igualtat es portava des de l’Alcaldia. I donat que els tècnics de 
promoció econòmica també porten els temes d’igualtat al municipi s’ha considerat que 
és més adient que sigui la Sra. Pascual la que tingui atribuïda aquesta matèria.  
 
La Sra. Rivas pregunta si quan el Sr. Fernandez sigui Alcalde la regidoria de 
comunicació la continuarà portant el Sr. Cornellà, a la qual cosa el senyor Alcalde 
contesta afirmativament.  
 
El senyor Albert Puig Boada, representant del GM CIU, celebra aquest canvi i considera 
que pot ser una millora important ja que durant aquest any la comunicació entre 
l’equip de govern i l’oposició ha estat molt minsa, per no dir escassa. Troba bé que 
sigui l’Alcalde qui porti la regidoria de comunicació doncs té dedicació exclusiva i això 
pot afavorir la comunicació amb els altres grups de l’oposició.    
 
El Ple es dóna per assabentat.  
 
 
3. CESSIÓ EN PRECARI DE PART DEL LOCAL QUE INTEGRA EL BÉ 
MUNICIPAL ANOMENAT CENTRE PROMOCIÓ ECONÒMICA A FAVOR DEL 
CONSORCI DELS VIVERS TERRITORIALS D’EMPRESES DE LES COMARQUES 
GIRONINES. 

 
El senyor Alcalde cedeix la paraula a la senyora Susana Pascual Pozo, regidora de 
promoció econòmica, que explica que es tracta de la cessió en precari d’un dels locals 
de promoció econòmica a favor del Consorci dels Vivers Territorials d’Empreses de les 
Comarques Gironines. Arrel de diverses xerrades i trobades mantingudes amb el  
Consorci i la Diputació de Girona, va sorgir la possibilitat d’endegar un nou projecte 
per captar projectes de nivell europeu i poder lligar tots els consorcis dels vivers 
d’empreses, tant a nivell estatal com a nivell europeu. Un dels objectius era trobar 
una ubicació física ben comunicada per a la seva seu i van considerar Celrà com una 
molt bona opció. Actualment hi ha una persona treballant i en breu s’hi afegirà una 
altra.  
 
Actualment s’han presentat dos projectes i fins a finals d’any hi ha la previsió de 
presentar-ne dos més. S’ha fixat la fita de presentar vuit projectes en un any, i la 
probabilitat que concedeixin un és del 25%.   
 
Tot seguit, l’Alcalde cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero, Secretària de la 
Corporació, que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:  
 
 
 
“ANTECEDENTS DE FET 
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1.- En data 14 d’agost de 2012, mitjançant Decret d’Alcaldia 409/2012, es va incoar 
expedient per a la cessió en precari d’un local, S4, de caràcter patrimonial, que 
s’integra dins del Centre de promoció Econòmica, per a destinar-lo com a seu social 
del Consorci dels vivers territorials d’empreses de les comarques Gironines, per a la 
realització de les activitats que li són pròpies i que configuren el seu objecte social. 
 
La part del local a cedir en precari té una superfície de 50,98 m2, que correspon a la 
sala 4. 
 
2.- L’expedient ha estat sotmès a informació pública durant un termini de 20 dies 
hàbils, anunci fet públic al BOP de Girona núm. 158, de data 16 d’agost de 2012 i en 
el tauler d’edictes de la Corporació. Durant l’esmentat termini no s’han formulat 
al·legacions. 
 
3.- En data 10 de setembre de 2012 la Secretària ha emès informe sobre el 
procediment a seguir. 
 
FONAMENTS DE DRET 
 
1.- La cessió en precari de l’ús dels béns patrimonials només està permesa a favor 
d’altres administracions públiques o entitats públiques, com és el cas, o a entitats 
privades sense ànim de lucre i només per a finalitats d’utilitat pública o interès social, 
en benefici d’interessos de caràcter municipal, conforme a l’article 75 del Reglament 
de patrimoni dels ens locals, aprovat pel Decret 336/1988, de 17 d’octubre. 
 
El Consorci dels vivers territorials d’empreses de les comarques gironines, de 
conformitat amb l’article 4 dels seus Estatuts és una entitat jurídica de dret públic, de 
naturalesa institucional i de base associativa, del qual és entitat consorciada 
considerada fundacional el propi Ajuntament de Celrà. 
 
El Consorci té com a objecte, de conformitat amb l’article 5 dels seus Estatuts, la 
creació i manteniment de vivers d’empreses orientats a fomentar el caràcter 
emprenedor dels joves empresaris i a incentivar la promoció d’activitats econòmiques, 
objecte que està estrictament vinculat amb l’objecte que li és propi al centre de 
promoció econòmica, on es pretén ubicar el propi Consorci. 
 
2.- Ha quedat acreditat en l’expedient el caràcter patrimonial de la part del local que 
se cedeix en precari, S4, l’oportunitat i conveniència de la cessió, el caràcter d’entitat 
jurídica de dret públic del consorci, el caràcter local i d’utilitat pública dels interessos a 
satisfer amb la cessió i les peculiaritats que justifiquen l’adjudicació directa. 
 
Per tot l’exposat, i de conformitat amb l’article 214.2 del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, correspon al Ple municipal la competència per aprovar la cessió, essent 
necessari el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal de membres de la 
corporació, tal i com disposa l’article 47.2.ñ) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora 
de les bases del règim local, segons redacció donada per la Llei 57/2003, de 16 de 
desembre, de mesures per la modernització del govern local. 
 
Per tot això, es proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció del següent 
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A C O R D 

 
 
Primer.- Cedir en precari, durant un termini de 2 anys, i amb possibilitat de pròrroga, 
que tindrà una durada mínima d’un any, fins a un màxim de dos anys de pròrroga, al 
Consorci dels vivers territorials d’empreses de les comarques Gironines l’ús del local 
S4, de superfície 50,98 m2, de caràcter patrimonial, que s’integra dins del Centre de 
Promoció Econòmica,  per a destinar-lo a la seu social del Consorci  i per 
desenvolupar-hi les activitats i funcions que li són pròpies i que configuren el seu 
objecte social, objecte que està estrictament vinculat amb l’objecte que li és propi al 
centre de promoció econòmica local. 
 
Segon.- Facultar a l’Alcalde per a formalitzar el document administratiu entre l’ 
Ajuntament de Celrà i el Consorci dels vivers territorials d’empreses de les comarques 
Gironines, amb plena subjecció al que disposen els articles 75 i 76 del Reglament de 
patrimoni dels ens locals. 
 
Tercer.- Notificar el present acord al Consorci dels vivers territorials d’empreses de 
les comarques Gironines.”  

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 

Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
4. RECONEIXEMENT DE COMPATIBILITAT, AMB UNA ACTIVITAT PRIVADA, A 
FAVOR D’UNA EDUCADORA DE LES ESCOLES BRESSOL MUNICIPALS DE 
CELRÀ. 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula al senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor d’educació i 
règim interior, que explica que la Sra. S.P., educadora de les escoles bressol, ha 
sol·licitat una reducció de jornada per anar a treballar a l’àmbit privat. L’Ajuntament 
ha acceptat aquesta reducció de jornada i avui el que es fa és aprovar la compatibilitat 
laboral com a educadora de les escoles bressol i una activitat privada durant aquest 
curs escolar. 
 
Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero, Secretària de la 
Corporació, que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:  
 
 
“ANTECEDENTS DE FET 
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1.- En data 10 d’agost de 2012, registre d’entrada municipal número 1851, la Sra. S. 
P.Q., personal laboral de la plantilla d’aquest Ajuntament, educadora de les escoles 
bressol, sol·licita una reducció de la seva jornada laboral amb efectes a partir del nou 
curs escolar 2012-2013 i fins a la finalització del curs escolar 2012-2013, indicant que 
la jornada laboral seria de 15 hores setmanals, amb una reducció de jornada de 22,5 
hores/setmanals. 
 
Mitjançant Decret d’Alcaldia 413/2012, de data 14 d’agost, s’accepta la reducció de la 
jornada de treball de 22,5 hores/setmanals sol·licitada per la Sra. P., amb efectes a 
partir de l’inici del nou curs escolar 2012-2013 i fins a la finalització del curs escolar 
2012-2013, essent la nova jornada laboral de 15 hores setmanals. 
 
2.- En la mateixa sol·licitud de data 10 d’agost de 2012, la Sra. P. indica que té la 
intenció de participar en un projecte educatiu per a nens/es de 1 a 3 anys en el centre 
de titularitat privada “El Girasol” de Sant Gregori, essent l’horari de 9:00 hores a 
13:00 hores, de dilluns a divendres. Sol·licitant a tal efecte, la compatibilitat amb 
l’activitat privada que pretén dur a terme durant el proper curs escolar 2012-2013. 
 
3.- Ha emès informe la tècnica d’educació en la que s’especifica que l’horari laboral 
per al nou curs escolar 2012-2013, per part de la Sra. P., és de 14:15 hores a 17:15 
hores, a raó de les 15 hores/setmanals. 
 
4.- En data 3 de setembre ha emès informe la Secretària de la Corporació, en relació a 
la legislació aplicable i procediment a seguir. 
 
FONAMENTS DE DRET 
 
1.- L'article 329, en relació amb l'article 330, del Decret 214/1990, de 30 de juliol,  pel 
qual s’aprova el Reglament del personal al servei de les entitats locals, estableix la 
possibilitat de reconèixer la compatibilitat per a l’exercici d’activitats privades, sempre 
que la suma de les jornades de l’activitat pública principal i de l’activitat privada no 
superi la jornada ordinària establerta a l’entitat local incrementada en un 50% i que 
no hi hagi coincidència horària en l’exercici d’ambdues activitats; Supòsit davant el 
qual no ens trobem, atès que ni se supera la jornada ordinària establerta a l’entitat 
local, incrementada en un 50%, ni hi ha coincidència horària. 
 
 
2.- Per tot l’exposat i de conformitat amb el que disposa la Llei 53/1984, de 26 de 
desembre, d’incompatibilitats del personal al servei de les administracions públiques; 
el Reial decret 598/1985, de 30 d’abril, sobre incompatibilitats del personal al servei 
de l’Administració de l’Estat, de la Seguretat Social i dels ens, organismes i empreses 
dependents; la Llei 21/1987, de 26 de novembre, d’incompatibilitats del personal al 
servei de l’Administració de la Generalitat; L’article 95.2.n) i disposició final tercera de 
la Llei 7/2007, de 12 d’abril de l’estatut bàsic de l’empleat públic i el Decret 214/1990, 
de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament del Personal al servei de les entitats 
locals de Catalunya. 
 
3.- I vista la competència del Ple, en virtut del que disposa l’article 14 de la Llei 
53/1984, de 26 de desembre, d’Incompatibilitats del Personal al servei de les 
Administracions públiques correspon al Ple de la Corporació reconèixer la 
compatibilitat quan es tracti d’activitats privades.  
 
Per tot l’exposat,  des d’aquesta Alcaldia es proposa al Ple l’adopció del següent 
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A C O R D 
  
PRIMER.- Reconèixer a la Sra. S.P.Q. la compatibilitat per al desenvolupament de les 
funcions d’educadora de les escoles bressol municipals de Celrà, com a personal 
laboral i amb una jornada de 15 hores setmanals, amb l’exercici, en l’àmbit privat, 
d’educadora en el centre privat “El Girasol” de Sant Gregori, amb una jornada laboral 
de 20h setmanals, amb la temporalitat d’un curs escolar, concretament per al curs 
2012-2013, en la forma i condicions previstes a l’article 329 i següents del Decret 
214/1990 de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament del personal de les entitats 
locals i en la legislació concordant.  
 
SEGON.- Aquesta autorització restarà sense efecte en els supòsits següents: 
 

- si l’activitat privada impedís o menyscabés l’estricte compliment dels deures o en 
comprometés la seva imparcialitat o independència, 

- si l’activitat privada tingués alguna relació amb els assumptes que la persona 
conegui per raó del càrrec, 

- si la dedicació horària de l’activitat privada coincidís amb la jornada laboral. 
 
TERCER.- La Sra. S.P. està obligada a posar en coneixement d’aquest ajuntament 
qualsevol modificació que es produeixi en les condicions de l’activitat privada 
declarada. 
 
QUART.- Inscriure l’acord del ple pel qual es reconeix aquesta compatibilitat per a 
desenvolupar activitats privades, només per al curs escolar 2012-2013 segons 
sol·licitud de la pròpia interessada, en el corresponent registre de personal. 

 
CINQUÈ.- Notificar l’acord adoptat a la interessada als efectes oportuns.” 

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 

Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
5. MOCIÓ PER A GARANTIR EL CABAL DEL RIU TER EN EL MARC DEL PROCÉS 
DE LICITACIÓ DE LA GESTIÓ DEL SERVEI D’ABASTAMENT PRESTAT PER 
AIGÜES TER-LLOBREGAT. 
 
 
El senyor Alcalde explica que l’equip de govern ha rebut dues mocions, una del 
Consorci Alba-Ter i l’altra de vàries entitats mediambientals, com l’Ateneu de Girona i 
l’Associació de Naturalistes de Girona. 
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El senyor Alcalde indica que, com ja es va explicar en la Junta de Portaveus, l’única 
diferència entre ambdues és que la moció del Consorci Alba-Ter deixa oberta la 
possibilitat que la gestió de l’aigua de l’empresa pública sigui privatitzada, i l’altra 
moció defensa la necessitat que l’empresa continuï sent pública.  
 
El senyor Alcalde indica que s’ha esmenat la moció que es va enviar als/les 
regidors/es, en virtut del qual es treu tota referència a la possibilitat de privatització 
de l’empresa pública de Ter-Llobregat, quedant la resta del text igual.   
 
El que ambdues mocions reclamen és el retorn del cabal del Ter, com en tantes 
ocasions s’ha demanat des de l’ajuntament i des del mateix Consorci Alba Ter. 
 
Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Albert Puig Boada, representant del GM CIU, 
que considera important el següent: 
 

1. Si l’ens supramunicipal Consorci Alba Ter, que està format per cinquanta-sis 
ajuntaments i cinc consells comarcals, presenta una moció no creu que el més 
idoni sigui que l’Ajuntament la retoqui. 

 
2. Al migdia el senyor Alcalde ha enviat un correu electrònic als regidors dient 

que l’Ajuntament de Girona ha aprovat aquestes dues mocions. El Sr. Puig 
indica que això no és cert i que el senyor Alcalde menteix, doncs l’Ajuntament 
de Girona  tan sols ha aprovat una, concretament la del Consorci Alba Ter. 

 
3. El seu grup municipal considera que si es volen aprovar les dues mocions que 

es presentin per separat i així cadascú votarà el que cregui millor. Totes dues 
defensen el cabal del riu i, respecte a la privatització del servei, tothom és 
conscient de la situació actual de l’ACA i que aquest consistori, durant un any, 
s’ha queixat molt d’aquesta empresa pública. El Sr. Puig indica que ja que 
aquest equip de govern sempre ha manifestat que no són tècnics sinó polítics 
i, donat que la proposta del Consorci Alba Ter l’ha hagut de redactar un tècnic 
que entén molt més que els polítics, creu que el més coherent seria no 
modificar aquesta moció.  
Proposa deixar les dues mocions sobre la taula per poder-les discutir ja que no  
veu correcte que s’enviï el correu electrònic al migdia a l’oposició quan al cap 
de poques hores se celebra el ple. Per tant, demana coherència i que tan sols 
es presenti la proposta del Consorci Alba Ter, sense modificar-la, i aprovar-la. 
Del contrari, el seu grup municipal s’absté en la votació doncs no entén la  
postura de voler modificar la feina que fan altres entitats, que estan formats 
per cinquanta-sis ajuntaments, entre els quals hi ha l’Ajuntament de Celrà, i 
cinc consells comarcals. 

 
El senyor Alcalde respon al Sr. Puig que no l’han informat bé ja que tan sols cal que 
miri qualsevol pàgina web per comprovar que ahir l’Ajuntament de Girona va aprovar 
les dues mocions. Sí és cert que Convergència i Unió va votar en contra de la que van 
presentar més de quaranta entitats, però finalment es va aprovar doncs tota l’oposició 
va votar a favor i ells van quedar en minoria. Segons publica la premsa, es va aprovar 
per onze vots a favor i deu en contra. 
 
El senyor Alcalde indica que creu que el camí no es votar les dues mocions quan el 
missatge central d’ambdues és la recuperació del cabal del Ter. La diferència és que el 
Consorci Alba Ter deixa oberta la possibilitat que l’empresa sigui privatitzada, però 
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sense posicionar-se a favor o en contra. I el que es fa és afavorir que aquesta 
possibilitat no existeixi i que es continuï amb una empresa pública. 
És cert que el consorci està format per cinquanta-sis ajuntaments i cinc consells 
comarcals i que aquesta moció l’envien perquè sigui aprovada, però ahir ell mateix va 
parlar amb el Sr. Pons Feliu, gerent del Consorci Alba Ter, per exposar-li el que estava 
passant amb les dues mocions i per demanar la seva opinió sobre excloure la part de 
la seva moció on es feia constar la possibilitat de privatització. I el Sr. Feliu li va dir 
que l’important era que s’aprovés i que tots junts fessin defensa del Ter. 
 
I pel que fa a la referència que el Sr. Puig ha fet sobre l’empresa pública ACA, el 
senyor Alcalde contesta que aquesta empresa la venen per uns quants milions d’euros 
però sembla que l’empresa interessada en comprar-la és francesa i, segons 
comentaven les entitats ecologistes, pot passar que l’aigua la vengui un altre país 
quan és un patrimoni dels veïns, de les veïnes i de tot el poble. Ja s’ha vist que el 
govern de la Generalitat de Catalunya defensa la privatització però l’equip de govern 
vol ser coherent amb el que pensa i creu que l’empresa ha de ser pública i que no es 
vengui fora del territori.  
 
El Sr. Puig continua dient que s’oposa a aquesta moció i que el seu grup municipal 
s’abstindrà en la votació i l’únic que demana és recolzar una mica al Consorci del que 
l’Ajuntament en forma part.  
 
El senyor Alcalde indica que hi ha molts ajuntaments que no han recolzat la moció del 
Consorci Alba Ter sinó que han aprovat l’altra, en defensa del públic envers del privat.  
 
Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero, Secretària de la 
Corporació, que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:  
 
“El Consell de Govern del Consorci Alba-Ter, ens supramunicipal format per 56 
Ajuntaments i 5 Consells Comarcals de la conca del Ter que treballa per a la 
conservació del riu Ter i els seus hàbitats, per a la revalorització del patrimoni cultural 
associat a l’aigua, i per al desenvolupament territorial i la dinamització econòmica 
d’aquestes comarques, ha estat coneixedor de l’Avantprojecte d’explotació d’obres per 
a la licitació del contracte administratiu de gestió i prestació del servei d’abastament 
d’aigua en alta Ter-Llobregat ATLL (Aigües Ter-Llobregat), el qual fou publicat al 
DOGC número 6139 de 31 de maig de 2012. Aquesta empresa pública adscrita al 
Departament de Territori i Sostenibilitat, creada l’any 1990 i que abasteix gran part de 
la població de les comarques barcelonines, ha acumulat un important dèficit econòmic 
els darrers anys que obliguen al Govern de la Generalitat a prendre mesures per 
revertir-ne l’actual situació.  
 
En aquest sentit, i tenint en compte que gran part de l’aigua que gestiona ATLL és 
provinent de la conca del riu Ter (amb una captació l’any 2009 de prop de 158,5 
Hm3), el Consorci Alba-Ter manifesta que el territori cedent d’aquesta aigua ha de 
tenir un important paper en aquest procés. 
 
El Consorci Alba-Ter ha tingut en tot moment -i especialment en els períodes de 
sequera i de forta mobilització social i popular-, un paper institucional, coherent i 
prepositiu, essent un organisme que ha fet possible un diàleg fluït entre el territori i el 
Govern de la Generalitat de Catalunya. A més, des de fa molts anys treballa per 
l’entesa territorial, cercant solucions globals en la gestió de l’aigua a Catalunya, com 
ho testimonien els actes organitzats la passada primavera, amb la publicació al mes 
de maig del llibre “El transvasament del riu Ter; present, passat i futur d’una realitat 
incòmode” de l’Ateneu Naturalista de Girona  o la presentació al mes de juny del llibre 
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“La batalla per l’aigua” d’Ignasi Aldomà, sempre en la línia d’aportar solucions viables, 
possibilistes i realistes a una gestió de l’aigua al nostre país que no sempre passi per 
obtenir el recurs a través d’un transvasament sistemàtic que està perjudicant el riu 
Ter. En aquest sentit, les propostes treballades des d’entitats rellevants i 
representatives de les comarques de Girona (aglutinades sota la Plataforma del Ter) i 
de les comarques de ponent (Compromís per Lleida), apunten a solucions possibles i 
justes per garantir la distribució d’aigua arreu de Catalunya sense dependre únicament 
del Ter, a través d’interconnexions de xarxes provinents de diferents conques, segons 
la disponibilitat de cadascuna d’elles. Aquestes propostes, recolzades pel Consorci 
Alba-Ter, possibiliten una reducció de l’aportació de l’aigua del Ter, però alhora un 
compromís solidari d’aquest territori amb el conjunt de Catalunya, sempre 
complementat per aigües d’altres conques catalanes quan això sigui necessari. 
 
Així mateix, i tenint en compte el greuge històric de manca de cabal al riu Ter 
(incomplint durant molts anys el Pla Sectorial de cabals de Manteniment aprovat l’any 
2006 per part la Generalitat de Catalunya o cedint alguns anys prop del 75% de la 
seva aigua), el Consorci Alba-Ter manifesta la seva preocupació per la possibilitat que 
els nous criteris de gestió puguin anar en una direcció que no representi la millora 
d’aquesta situació. És per aquest fet que, més enllà de la tipologia i característiques 
empresarials pel que fa a la gestió que finalment acabi tenint l’actual ATLL, el Consorci 
reclama que siguin tinguts en compte els criteris tècnics, econòmics, socials i 
especialment ambientals que garanteixin un cabal adequat per al nostre riu.  
 
L’avantprojecte esmentat relatiu a la nova gestió d’ATLL no inclou consideracions de 
gran importància per a la gestió de l’aigua i dels nostres rius reflectides a la Directiva 
Marc de l’Aigua, el Pla de Gestió del districte de conca fluvial de Catalunya (PGDCFC) o 
el Pla Sectorial de Cabals de Manteniment, com tampoc compromisos manifestats pel 
Govern de la Generalitat, el més significatiu dels quals és el “Compromís amb el Ter”, 
que té com a objectiu passar d’extreure els 190 hectòmetres cúbics habituals durant el 
període 2000-2010, fins a un màxim de 115 hectòmetres cúbics l’any 2015. Per 
contra, aquest avantprojecte continua considerant l’aigua del Ter com la gran font de 
subministrament de la xarxa d’ATLL, arribant fins als 166 hectòmetres cúbics (i amb 
un mínim de 120, que no garanteix el cabal necessari al riu en anys secs). 
 
D’altra banda, el Consorci també manifesta la necessitat d’aprovar una nova Llei del 
Ter que substitueixi la vigent (aprovada l’any 1959), més adaptada a les realitats 
pluviomètriques, ambientals, demogràfiques i socials de l’actualitat. Només així, i amb 
una perspectiva que tingui en compte tots els recursos hídrics disponibles arreu de 
Catalunya i només de la conca del Ter (la qual està disposada a seguir aportant una 
quota raonable de solidaritat hídrica), es podran aconseguir els objectius que el 
Consorci sempre ha considerat imprescindibles: garantir aigua suficient per a tothom, i 
alhora garantir una bona salut del riu Ter. 
 
Per tot això l’Ajuntament de Celrà proposa l’adopció del següent, 
 

ACORDS 
 
Primer.- Sol·licitar al Departament de Territori i Sostenibilitat que tingui informat al 
Consorci Alba-Ter, com a ens que aglutina i representa la pràctica totalitat dels 
Ajuntaments i Consells Comarcals riberencs del riu Ter, de totes les actuacions dutes a 
terme. 
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Segon.- Demanar al Govern de la Generalitat que el procés de prestació del servei 
d’abastament d’aigua en alta Ter-Llobregat ATLL, , no suposi una reducció dels cabals 
del riu Ter, ja prou migrats i que posin el risc la salut del nostre riu. 
 
Tercer.- Demanar a les forces polítiques representades al Parlament de Catalunya 
que treballin per a modificar la llei de 1959 referent al riu Ter i substituir-la per una 
llei adaptada al temps actuals, que garanteixi que el riu Ter tingui l’aigua que es 
mereix, d’acord amb el “Compromís amb el Ter”. 
 
Quart.- Sol·licitar al Govern de la Generalitat que tingui en compte els plantejaments 
de gestió hídrica per al conjunt de Catalunya proposats per entitats com la Plataforma 
del Ter i Compromís per Lleida, que aporten solucions reals, possibles i justes a la 
gestió de l’aigua al nostre país. 
 
Cinquè.- Sol·licitar al Govern de la Generalitat de Catalunya que traslladi el 
posicionament de l’Ajuntament de Celrà i el Consorci Alba-Ter a l’empresa pública 
d’aigua en alta Ter-Llobregat ATLL.  
 
Sisè.- Demanar al Govern de la Generalitat que sigui compensat el greuge històric, 
ambiental i social, cap al territori del Ter com a conca cedent, que ha vist mancades 
les seves possibilitats de desenvolupament econòmic i territorial des de la posada en 
marxa del transvasament els anys 60. 
 
Setè.- Traslladar aquests acords al Govern de la Generalitat de Catalunya, a les forces 
polítiques del Parlament de Catalunya, a l’Agència Catalana de l’Aigua i a l’empresa 
Aigües Ter-Llobregat.” 

La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta. 

Vots a favor (9): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
Abstencions (2): 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
6. MOCIÓ SOBRE LA DECLARACIÓ D’INDEPENDÈNCIA DE CATALUNYA. 
 
El senyor Alcalde explica que la moció sobre la declaració d’independència de 
Catalunya l’ha presentat l’entitat Celrà per la Independència. Aquesta entitat demana 
disculpes als quatre grups municipals per haver-la presentat tard, però tenint en 
compte que el que està passant al país durant els últims dies i els últims anys és 
excepcional i està superant a qualsevol partit polític i a qualsevol entitat, aquesta és la 
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causa que s’hagi presentat tard i que tant l’equip de govern com els regidors de 
l’oposició l’hagin rebut amb retard.  
 
El senyor Alcalde explica que aquesta moció ja s’ha aprovat en diferents municipis del 
principat de Catalunya i ara serveix per refermar el compromís d’aquest Ajuntament 
amb tots els fets que han succeint últimament: la manifestació de l’Onze de 
Setembre, la manifestació del 10 de juliol de 2010, el referèndum per la 
Independència, que també es va celebrar a Celrà i en el que va votar un 30% de la 
població amb un resultat de quasi el 100% a favor. Per aquest motiu l’equip de govern 
sí que hi dóna suport i, com demana Celrà per la Independència, si algun dels grups 
municipals també vol firmar-la constarà com que també s’hi ha adherit. 
 
Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero, Secretària de la 
Corporació, que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:  
 
“Per la present, ens adrecem al Parlament de Catalunya, en general, i a tots els seus 
grups parlamentaris, en particular, per tal que la Cambra Catalana assumeixi, de 
forma unilateral i a tots els efectes, la plena sobirania de la nació catalana, en la 
perspectiva de la constitució d’un estat català lliure, independent, democràtic i social. 
 
En la consulta popular celebrada el dia 13 de desembre de 2009 el poble de Celrà va 
expressar un sentiment molt majoritari de la seva població a favor de la independència 
de Catalunya, amb el 96,37 % dels vots a favor amb una participació del 29,18 % dels 
3403 celranencs i celranenques majors de 16 anys, i amb la capacitat d'enginy i 
d'organització suficient per dur a terme quelcom que no s'havia fet abans. 
 
Aquesta és la força que ens empeny a subscriure la present així com a declarar el 
municipi de Celrà com a territori català lliure i sobirà i, a l’espera que el Parlament de 
Catalunya dicti la legislació legalment aplicable, la normativa i la jurisprudència d’ús 
actual s’estableixin com a provisionalment vigents i siguin d’aplicació en tant no 
s’oposin a la sobirania del poble de Catalunya. 

Aquests acords estan determinats per la gravíssima situació social i econòmica que 
pateixen els veïns i veïnes de Celrà i, per extensió, de tot el poble de Catalunya com a 
conseqüència de la seva pertinença a l’Estat Espanyol. Avui, a Catalunya, l’atur afecta 
a 622.882 persones, el 20% de la població es troba al llindar de la pobresa, el 40 % 
d’activitats econòmiques estan en perill de desaparèixer i l’espoli fiscal suposa 16.000 
milions d’euros per Catalunya i, localment, 10.091.462 euros anuals (en base a una 
població per a Catalunya de 7.565.603 habitants i una  població per a Celrà de 4.772 
habitants segons xifres públiques del INDESCAT 2012).  
 
És, doncs, davant d’aquest context crític que viu el país que cal actuar amb fermesa i 
en defensa dels interessos col·lectius generant un clima de confiança i esperança pel 
poble català.  
 
L’Estat Espanyol ha demostrat la seva incapacitat per a administrar els recursos 
públics de forma eficient i per a garantir un funcionament ordenat de les seves 
institucions financeres supervisores, amb el Banco de España, en primer lloc. És un 
Estat que es  troba en fallida econòmica i que ens hi pot arrossegar. 
 
Al mateix temps, ha incomplert de forma reiterada les seves obligacions econòmiques 
amb el govern de la Generalitat de Catalunya, causant així uns greus perjudicis al 
poble de Catalunya i posant en descrèdit internacional les seves institucions. Aquesta 
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conducta de deslleialtat institucional ha agreujat els desequilibris creats pel dèficit 
fiscal insostenible que pateix la Nació Catalana i que desvia cap a Espanya uns 
recursos imprescindibles per al bon funcionament dels serveis de la Generalitat i dels 
ajuntaments.  
 
A més, ara s’anuncia, des del Govern Espanyol, que es promouran grans canvis legals 
que atemptarien, si és donen, contra l’autonomia local i, fins i tot, contra la pròpia 
existència del món municipal català i dels serveis que aquest presta al conjunt de la 
ciutadania. 
 
Sense oblidar l'intent d'arraconament cultural, social i econòmic que el Regne 
d'Espanya, acollint-se al dret de conquesta, ha sotmès al poble català durant gairebé 
300 anys. 

 Catalunya ha de preservar com a poble els seus trets nacionals, la seva llengua, la 
seva cultura, el llegat de la seva història com a tema d’acollida i de diàleg. 
 
 És per tots aquests motius, i principalment per a preservar el benestar dels veïns i 
veïnes de Celrà, i per tal d’impedir que l’agreujament d’aquesta situació de crisi derivi 
en greus problemes de cohesió social, de degradació de les activitats empresarials i en 
més increments de l’atur i la pobresa de les classes treballadores que ja patim, que 
aquest Ajuntament vol fer sentir la seva veu en aquests moments històrics que ens 
està tocant viure. 
 
El dia 11 de setembre d’enguany, quan el poble de Catalunya ha parlat i s’ha 
expressat amb total claredat, és l’hora de la independència nacional i així ho ha 
declarat en la massiva manifestació duta a terme. 

Sobre la base d’aquests antecedents, el Ple de la Corporació proposa l’adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 

PRIMER.- Declarar el municipi de Celrà territori català lliure i sobirà. 

SEGON.- Declarar al veïns i veïnes de Celrà moralment lliures de lleialtat a la Corona 
borbònica i als seus símbols. 

TERCER.- Instar al Parlament de Catalunya a declarar que el Principat de Catalunya 
és, i ha de ser per Dret, Estat Lliure i Independent en igualtat de drets i obligacions 
que els demés Estats Independents del món. 

QUART.- Instar al Parlament de Catalunya a que, conjuntament amb els Ajuntaments 
catalans, assumeixi la completa sobirania nacional del territori del Principat de 
Catalunya, valorant consultar a la ciutadania, per la via de referèndum, i iniciï el 
procés per declarar i constituir l’Estat català, abans de l'11 de setembre del 2014. La 
legislació legalment aplicable, la normativa i la jurisprudència d’ús actual seran vigents 
mentre el Parlament de Catalunya no realitzi les actuacions demanades en aquesta 
Declaració  i en tant no s’oposin a la sobirania del poble de Catalunya.   
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CINQUÈ.- Instar a constituir immediatament, aquest mateix any 2012, un Govern 
d’unitat nacional, de transició a la independència, que prepari totes les estructures 
institucionals necessàries de l’Estat català, Seguretat Social, Energia, Seguretat 
interior, Afers Exteriors i les demés que resultin essencials per a l’establiment ferm de 
l'Estat català. 

SISÈ.- Instar a que aquest Govern d'unitat nacional estigui integrat per les forces 
polítiques parlamentàries que estiguin disposades a obrir el procés d'independència, 
les forces polítiques extraparlamentàries amb rellevant representació municipal i 
persones independents rellevants del moviment per la independència. 

SETÈ.- Instar a que aquest Govern d’unitat nacional creí els corresponents registres 
civils, mercantils i de la propietat; la creació d’una hisenda pròpia que assumeixi la 
recaptació íntegra de tots els tributs i cotitzacions socials, posant fi a l’espoli fiscal 
espanyol, i destinant els nostres recursos a la reversió de les retallades i a polítiques 
actives de foment de l’economia productiva, de polítiques socials avançades, i a la  
recuperació de la dignitat i el benestar de tot el poble català;  d’un banc nacional des 
del qual es gestionin el règim fiscal i el finançament dels serveis i institucions públics; 
la constitució immediata d’una administració fiscal i de justícia de Catalunya sense 
ingerències estrangeres i a que iniciï immediatament les negociacions amb la 
comunitat internacional per al reconeixement de l’Estat català, amb especial orientació 
vers la ONU i la Unió Europea de la qual en som ciutadans avui. 

VUITÈ.- Instar a que aquest Govern d’unitat nacional que acordi, amb caràcter 
immediat les mesures que cregui convenient que ordenin la transició fins a la 
constitució formal de l’Estat Català i, en especial, les següents: 

• Que les banderes oficials seran la local, la senyera i, fins al dia de la 
independència, l’estelada. 

• Que quedin sense aplicació totes les lleis i reglaments, sentències judicials i 
resolucions que limitin l’ús de la llengua catalana en qualsevol àmbit de la 
vida pública o acadèmica catalana. 

• Que els cossos policials i militars espanyols hagin de realitzar comunicació 
prèvia per a realitzar llurs funcions dins del territori de Catalunya. 

• Que declari, a afectes administratius, el dia 12 d’octubre com a dia 
laborable. 

• Que demani l’empara i la mediació de les institucions internacionals de la 
Unió Europea, si ho creu convenient, per a garantir un procés democràtic. 

NOVÈ.- Crear l’Assemblea de Càrrecs Electes dels Països Catalans per a estendre i 
difondre aquesta Declaració a la resta de comunitats integrants de la Nació Catalana a 
fi de preservar-ne la seva unitat i identitat com a poble.  

DESÈ.- Instar les institucions internacionals a l'inici de converses amb una 
representació dels municipis declarats lliures i sobirans, pel reconeixement de la 
voluntat del poble català d'esdevenir, per Dret, un Estat Lliure i Independent en 
igualtat de drets i obligacions que els demés Estats Independents del món, mentre 
que el Parlament de Catalunya no hagi assumit la sobirania nacional. Una vegada 
assumida la sobirania per part del Parlament, si es considera convenient, els 
representants dels municipis podran formar part de la representació catalana en les 
negociacions internacionals.  
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ONZÈ.- Demanar l’empara al Govern de Generalitat, al Parlament del Principat de 
Catalunya, així com a les institucions internacionals, davant dels possibles i previsibles 
obstacles i impediments que pugui provocar l’Estat espanyol, per poder mantenir i 
preservar la ‘Declaració de Sobirania del territori municipal’ i l’activitat dels seus 
càrrecs electes.  

DOTZÈ.- Des de l’Ajuntament de Celrà, apel·lem a l’esperit cívic de tot Europa, inclòs 
l’estat espanyol, per tal que s’imposi una resolució democràtica dels conflictes i 
s’avanci en els ideals de la pau, el treball i la llibertat, l’amistat i la germanor entre els 
pobles del món. 

TRETZÈ.- Fer arribar la present Declaració d’Independència al poble català i a totes 
les associacions civils, especialment a l’Assemblea Nacional de Catalunya i Òmnium 
Cultural, per a què difonguin i expandeixin aquesta Declaració d’Independència, i que 
estiguin al nostre costat en la defensa d’aquesta decisió presa per la majoria dels 
representants del Ple, elegits democràticament pel poble de Celrà.  

CATORZÈ.- Notificar la Declaració d’Independència a l’Associació de Municipis per la 
Independència, a l’Associació Catalana de Municipis i Comarques i a la Federació de 
Municipis de Catalunya, per tal que ho comuniquin als seus municipis adherits. 

QUINZÈ.- Posar aquesta Declaració d'Independència en coneixement de: 
• El President de la Generalitat de Catalunya,  Molt Honorable senyor Artur 

Mas i Gavarró;  
• La Presidenta del Parlament de Catalunya, Molt Honorable senyora Núria de 

Gispert i Català; 
• Els diferents Grups Parlamentaris del Parlament de Catalunya; 
• Els diferents Grups Parlamentaris del Congrés de Diputats; 
• El President de la Comissió Europea, senyor José Manuel Durão Barroso; 
• El President del Parlament Europeu, senyor Martin Schulz; 
• El Secretari General de les Nacions Unides, senyor Ban Ki-moon, i 
• La resta d'institucions internacionals afectades, 

 per a l'inici dels tràmits detallats anteriorment i sol·licitant-los empara.   

SETZÈ.- Posar en coneixement de tots els municipis aquesta Declaració 
d'Independència per tal que valorin la possibilitat de donar-li recolzament, fent-nos 
costat en aquest camí que ara iniciem i demanant a tots aquells que es declarin 
'territori català lliure i sobirà' que ens ho facin saber per poder-nos organitzar i fer 
aquest camí conjuntament.” 

Tot seguit, cedeix la paraula al senyor Albert Puig Boada, representant del GM CIU, 
que indica que la primera moció que va presentar Celrà per la Independència va ser la 
que va aprovar l’Ajuntament de Torelló i la que avui es presenta al ple és la d’Arenys 
de Munt, que el Tinent d’Alcalde ha enviat als regidors dient que era més concreta, 
més eficient i més contundent. 
 
Indica el Sr. Puig que potser ara s’estan fent unes proclames que de moment no 
porten enlloc ja que, tot i que la moció la presenta una entitat i se li pot donar suport, 
com a Ajuntament considera que potser no és el camí que s’ha de seguir ja que per 
això hi ha la Generalitat de Catalunya i un President escollit per unes eleccions que 
està treballant com tots. Sí és cert que a partir de l’onze de setembre i de la gran 
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manifestació que va tenir lloc, el President ha canviat la seva manera de parlar i, 
encara que no pronuncia la paraula independència, sí que ha dit sobirania fiscal. 
 
El Sr. Puig indica que sense saber encara com vol treballar i quina direcció ha de 
prendre la Generalitat de Catalunya,  considera que és una mica arriscat presentar 
aquest tipus de mocions, amb unes fites tan clares per a tot el municipi de Celrà. Li 
hagués agradat una moció que reflectís més que el poble català va parlar el dia onze 
de setembre i, de la mateixa manera que Celrà per la Independència està fent una 
gran feina arrossegant a molts ciutadans i als grups polítics, també és un moment per 
reflexionar i deixar passar un parell de mesos per comprovar quin és el destí de la 
Generalitat de Catalunya i dels grups que representen el Parlament de Catalunya.  
 
Entén que presentar aquesta moció està bé ja que l’ha presentat una entitat i se li pot 
donar recolzament, però les proclames que es fan són difícils. I donat que no ha tingut 
gaire temps per treballar-hi, ja que a la Junta de Portaveus de dijous es va parlar 
d’una moció i el divendres es va passar una altra, s’abstindrà en la votació. Entenent 
que l’equip de govern vota a favor i potser l’altre grup de l’oposició també això ja 
arribarà al Parlament de Catalunya i és una manera de no posar pals a les rodes pel 
següent: 
 

• Perquè es una entitat que treballa sense ànim de lucre, organitzant 
mobilitzacions i realitzant una feina molt complicada, doncs tothom sap com 
costa tirar endavant les entitats. 

• I perquè el poble de Celrà, en aquest moment, té altra feina i altres prioritats 
que la independència de Catalunya. 

 
El senyor Alcalde respon que fa uns mesos, ningú imaginava sentir del President Mas 
el que està dient últimament. No tan sols parla de sobirania fiscal sinó que la sobirania 
fiscal és el primer pas per a la creació d’un estat. El que va passar l’Onze de setembre 
ha afectat a la majoria de partits polítics i ara toca fer passos. La societat civil es va 
moure i Celrà per la Independència també, organitzant autocars i portant a centenars 
de persones a la manifestació.  
Amb els arguments del Sr. Puig, es podria dir que segurament per a molta gent que hi 
havia a la manifestació la independència no era la seva prioritat, però sí una 
necessitat que cada vegada més es barreja amb les prioritats de la gent.  
 
Creu el senyor Alcalde que els ajuntaments també han de fer aquest pas i, després 
que la societat civil hagi donat aquest exemple, toca als ajuntaments sortir després de 
la societat. Recorda al Sr. Puig que la moció no l’ha redactat l’equip de govern sinó 
que la va negociar Esquerra Republicana, la CUP i Convergència i Unió a la ciutat de 
Vic i la van fer arribar a l’Ajuntament. I Celrà per la Independència també sabia que 
existia. Simplement es va decidir canviar-la ja que semblava una moció diferent a les 
altres, que sí estava pactada per tres partits amb presència municipalista.  
I es va canviar perquè la que avui s’aprova està avalada per tres partits amb una 
representació molt important al País i al municipi. És aquest el motiu pel qual es va 
creure necessari traslladar aquesta moció i no l’altra, que ha quedat una mica enrere i 
que no estava negociada entre diferents partits amb importància al país. I és molt 
més fàcil aprovar una cosa negociada i pactada per altres municipis on els seus grups 
ja tenen representació.  
 
El senyor Alcalde es mostra d’acord amb el Sr. Puig que cal agrair a la societat civil i a 
l’entitat Celrà per la Independència la gran tasca que han fet,  i per tota la gent que 
s’ha mobilitzat i per tota la que s’ha quedat a casa perquè no ha pogut anar o perquè 
no hi creu o no hi creurà mai, igualment cal  moure’s perquè el país ho necessita. 
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El Sr. Puig indica que es fixen terminis concrets i creu que qui ha de liderar el projecte 
és la Generalitat de Catalunya. Troba precipitat que l’Ajuntament de Celrà presenti 
aquest tipus de mocions i es podia haver esperat perfectament un o dos mesos ja que 
no se solucionarà res ara i durant aquest temps es podia haver debatut la moció que 
segurament la Generalitat de Catalunya redactarà properament.   
 
El seu grup s’absté de votar, no perquè no cregui en el projecte sinó perquè considera 
que ha de ser la Generalitat de Catalunya la que marqui el procediment a seguir, més 
tenint en compte que hi ha altres prioritats pel municipi de Celrà.             
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per majoria absoluta. 
 
Vots a favor (10): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyora Neus Matamala Lopez. 
 
 
Abstencions (1): 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada. 
 
7. PRENDRE CONEIXEMENT DE LA RENÚNCIA A LA SEVA CONDICIÓ DE 
REGIDORA MUNICIPAL PRESENTADA PER LA SRA. NEUS MATAMALA LOPEZ, 
REGIDORA DE CONVERGÈNCIA I UNIÓ. 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Neus Matamala Lopez, regidora del GM 
CIU, que diu textualment el següent: 
 

“Avui em toca acomiadar-me. Finalitza aquí una etapa de més de set anys 
col·laborant amb Convergència i Unió en un projecte de grup que 
malauradament ja no es podrà portar a terme.  
Marxo contenta perquè ser regidora aquest any m’ha emplenat d’orgull, ha fet 
que conegués més a fons la dinàmica de l’ajuntament i, gràcies a això, he 
conegut a molt bons professionals.  
Però per motius personals i professionals avui he de marxar i renunciar al que 
més il·lusió em feia, que és ajudar al poble a créixer, ensenyar que la política 
és més que quatre partits i que, malgrat el nom que se li vulguem posar, estem 
tots aquí amb un únic objectiu, que és Celrà.  
Així doncs, no em queda més que donar-vos les gràcies als que vau votar el 
nostre projecte, als que m’heu donat suport sempre i animar a la resta de 
regidors i regidores a seguir treballar per i amb el poble des del respecte i 
educació que tots ens mereixem.  Gràcies.”  
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El senyor Alcalde, en nom de l’Ajuntament de Celrà, dóna les gràcies a la Sra. 
Matamala per la seva dedicació al poble i recorda les trucades que la regidora ha fet 
quan ha passat alguna cosa important, tant per intentar ajudar com per col·laborar de 
la manera que fos. Tant l’Ajuntament, el govern i el poble de Celrà li agraeixen 
profundament l’esperit de treball i de col·laboració demostrat durant l’any passat i 
aquests mesos i li desitgen que li vagi molt bé tot, que tingui molta sort i li donen les 
gràcies per la feina feta.  
 
La senyora Montse Rivas Nuñez, representant del GM Entesa per Celrà, li agraeix el 
temps que ha dedicat al municipi. Li sap greu que la primera renúncia d’aquest 
mandat sigui precisament la d’una dona però, per pròpia pell, sap el difícil que és ser 
mare, treballadora i regidora. Malgrat tot, s’ha de continuar ja que és important que 
les dones formin part del món de la política. Finalitza agraint-li tot el temps que ha 
dedicat a l’Ajuntament i al municipi.      
 
Tot seguit, cedeix la paraula a la senyora Rosa Maria Melero, Secretària de la 
Corporació, que fa una lectura de la proposta que se sotmet al Ple:  
 

“ANTECEDENTS DE FET 

 
1.- El dia 11 de juny de 2011 es va constituir l’Ajuntament de Celrà, amb 11 regidors: 
3 d’Entesa per Celrà, 3 d’Icelrà-AM, 3 de CUP-PA i 2 de CiU. 
 
2.- El dia 13 de setembre de 2012, registre d’entrada municipal número 2006, la Sra. 
Neus Matamala Lopez, regidora de CiU presenta la seva renuncia com a regidora. 
 
3.- En data 14 de setembre de 2012 la Secretària de la Corporació emet informe sobre 
el procediment i legislació aplicable. 
 
FONAMENTS DE DRET 
 
1.- L’ article 6.1 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic dels ens 
locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, assenyala que “ la 
determinació del número de membres de les Corporacions locals, el procediment per 
la seva elecció, la duració del seu mandat... són els regulats en la legislació electoral”. 
 
2.- L’article 9.4 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic dels ens 
locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre estableix que  “... el 
regidor perdrà la seva condició, entre d’altres, per renúncia, que haurà de fer-se 
efectiva per escrit davant el Ple de la Corporació.” 
 
3.- L’Article 182 de la Llei Orgànica del Règim Electoral General, modificat per LO 
1/2003, de 10 de març, estableix que en cas de renúncia, entre d’altres, “el escaño” 
s’atribuirà al candidat o en el seu cas al suplent de la mateixa llista a qui correspongui 
atenent al seu ordre de col·locació. 
 
4.- La Instrucció de 10 de juliol de 2003, de la Junta Electoral Central, estableix el 
procediment a seguir en relació a la substitució de càrrecs representatius locals. 
 
Per tot l’exposat, aquesta Alcaldia proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels 
següents 
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A C O R D S 
 
Primer.- Prendre en coneixement la renuncia a la seva condició de regidora municipal 
presentada per la Sra. Neus Matamala López, regidora del grup municipal de 
Convergència i Unió (CiU) a l’Ajuntament de Celrà. 
 
Segon.- Instar a la Junta Electoral la designació del següent candidat de la llista, Sr. 
Jordi Santaló Jurado, per tal que expedeixi la corresponent credencial. 
 
Tercer.- Notificar el present acord a la Sra. Neus Matamala López.” 
 
La proposta, un cop sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat. 
 
Vots a favor (11): 
 
GM CUP: senyor Daniel Cornellà Detrell, senyor Josep Bartis Fàbrega i senyora 
Meritxell Martin Rovira. 
 
GM Icelrà-AM: senyor Gerard Fernandez Tatjé, senyor Magno Remo Maneu Marcos i 
senyora Susana Pascual Pozo. 
 
GM Entesa per Celrà: senyora Montserrat Rivas Nuñez, senyor Josep Maria Bote Martín 
i senyora Mariona Carolà Vilà. 
 
GM CiU: senyor Albert Puig Boada i senyora Neus Matamala Lopez. 
 
En aquest moment, el senyor Alcalde demana un aplaudiment per a la Sra. Matamala.  
 
 
8. DONACIÓ DE COMPTE D’ASSUMPTES RELATIUS A PERSONAL. 
 
 
El senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor de règim interior, informa que el volum de 
decrets que avui es presenta és degut a que s’han canviat deu contractes per obra o 
servei determinat a contractes amb interinitat fins a cobrir la plaça en propietat, els 
quals queden subjectes a les restriccions establertes per la Llei de Pressupostos 
Generals de l’Estat.   
 
És per tot l’exposat, que el Sr. Bartis dóna compte dels següents decrets: 
 
 
Decret 349/12, de 12 de juliol 
 
Es modifica el contracte de treball de la Sra. A.M.G. i de la Sra. E.S.G. amb efectes a 
partir del dia 16 de juliol de 2012 fins al dia 31 de juliol de 2016, fruit del procés 
d’elecció de l’equip de direcció de les escoles bressol dut a terme, de conformitat amb 
el Reglament de les escoles bressol municipals de Celrà.  
 
La Sra. M. i la Sra. S. prestaran els seus serveis com a directores-educadores, 
realitzant un total de 37,5 hores setmanals, durant els propers quatre cursos escolars. 
 
A partir del dia 1 d’agost de 2016, la Sra. M. i la Sra. S. tornaran a prestar els seus 
serveis com a educadores i no com a directores-educadores. 
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Decret 371/12, de 24 de juliol 
 
Previ procés selectiu, es contracta laboralment i de caràcter o permanent a la Sra. 
M.A. com a mediadora intercultural, amb una jornada de 30 hores setmanals. 
Modalitat del contracte: per obra o servei determinat, amb efectes a partir del dia 25 
de juliol de 2012 fins al dia 25 de setembre de 2012. Aquesta contractació està 
vinculada a una subvenció concedida per la Diputació de Girona. 
 
 
Decret 374/12, de 30 de juliol 
 
Prèvia consulta de les candidates disponibles en la borsa de treball, es contracta 
laboralment i de caràcter no permanent a la Sra. D.C.O. com a educadora de les 
escoles bressol municipals, amb una jornada de 37,5 hores setmanals. Modalitat del 
contracte: interinitat per substitució de la Sra. P.O.G., en situació de baixa per 
malaltia comuna, amb efectes des del dia 30 de juliol de 2012 fins a la reincorporació 
o finalització del contracte de la Sra. O.  
 
 
Decret 413/12, de 14 d’agost 
 
A petició de la interessada, s’accepta la reducció de la jornada de treball de 22,5 hores 
setmanals de la Sra. S.P.Q., educadora de les escoles bressol municipals, amb efectes 
a partir de l’inici del nou curs escolar 2012-2013 i fins a la finalització del mateix, 
essent la nova jornada laboral de 15 hores setmanals, de conformitat amb la seva 
sol·licitud. 
 
 
Decret 414/12, de 14 d’agost 
 
Es contracta laboralment i amb caràcter temporal a les següents persones: 
 
1. Sra. R.M.C.M., com a directora gerent de l’escola municipal de dansa, amb una 

jornada de 35 hores setmanals. Modalitat del contracte: interinitat per vacant amb 
efectes a partir del dia 23 d’agost de 2012, fins que la plaça quedi coberta en 
propietat. 

 
2. Sra. M.N.C.A., com a professora de l’escola municipal de dansa de Celrà, amb una 

jornada de 1270 hores  de còmput anual. El còmput d’hores anual serà variable i 
estarà subjecte al calendari escolar que es fixi anualment. Modalitat del contracte: 
interinitat per vacant amb efectes a partir del dia 3 de setembre de 2012, fins que 
la plaça quedi coberta en propietat. 

 
3. Sra. C.B.G., com a auxiliar administrativa, amb una jornada de 819 hores de 

còmput anual. El còmput d’hores anual serà variable i estarà subjecte al calendari 
escolar que es fixi anualment. Modalitat del contracte: interinitat per vacant amb 
efectes a partir del dia 3 de setembre de 2012, fins que la plaça quedi coberta en 
propietat. 

 
La cobertura definitiva d’aquestes tres places s’ajustaran a les restriccions establertes 
en la Llei 2/2012, de 29 de juny, de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2012 i 
en les futures lleis de pressupostos generals de l’Estat. 
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Decret 415/12, de 14 d’agost 
 
A sol·licitud de la interessada, es concedeix a la Sra. E.B.G., cap de la depuradora 
municipal i amb una jornada de treball de 40 hores setmanals, la reducció d’un terç de 
la jornada laboral per atendre al seu fill menor de 6 anys. La jornada de treball 
passarà a ser de 27 hores setmanals, amb efectes des del dia 27 d’agost de 2012. 
 
 
Decret 416/12, de 14 d’agost 
 
A petició de la interessada, es deixa sense efecte la resolució d’alcaldia núm. 316/12, 
de 26 de juny, mitjançant la qual es concedia a la Sra. M.A.C. el reingrés de la situació 
d’excedència pel curs escolar 2012-2013, mantenint-se la situació d’excedència 
voluntària que se li va concedir per decret d’alcaldia núm. 407/11, de 18 d’agost, amb 
efectes a partir del dia 22 d’agost de 2011, atès que encara no s’havia iniciat el 
reingrés i per no haver esgotat el termini màxim d’excedència voluntària que li havia 
estat declarat. 
 
 
Decret 419/12, de 16 d’agost 
 
Es contracta laboralment i de caràcter no permanent a les següents persones: 
 

1. Sra. M.V.T., com a educadora de les escoles bressol municipals, amb una 
jornada laboral de 18,75 hores setmanals. Modalitat del contracte: interinitat 
per vacant amb efectes des del dia 22 d’agost de 2012, fins que la plaça quedi 
coberta en propietat.  

 
2. Sra. I.P.G., com a educadora de les escoles bressol municipals, amb una 

jornada laboral de 37,5 hores setmanals. Modalitat del contracte: interinitat per 
vacant amb efectes des del dia 22 d’agost de 2012, fins que la plaça quedi 
coberta en propietat.  

 
3. Sra. P.O.G., com a educadora de les escoles bressol municipals, amb una 

jornada laboral de 20 hores setmanals. Modalitat del contracte: interinitat per 
vacant amb efectes des del dia 22 d’agost de 2012, fins que la plaça quedi 
coberta en propietat.  

 
La cobertura definitiva d’aquestes tres places s’ajustarà a les restriccions establertes 
en la Llei 2/12, de 29 de juny, de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2012 i 
en les futures lleis de pressupostos generals de l’Estat. 
 

4. Sra. L.R.C., com a educadora de les escoles bressol municipals, amb una 
jornada laboral de 20 hores setmanals. Modalitat del contracte: per obra o 
servei determinat, amb efectes des del dia 22 d’agost fins a la finalització del 
curs escolar 2012-2013. 

 
 
Decret 423/12, de 21 d’agost 
 
Tenint en compte a les dues primeres candidates disponibles de la borsa de treball 
d’educadors/es de les escoles bressol municipals, es contracta laboralment i de 
caràcter no permanent a les següents persones: 
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1. Sra. B.C.D., amb una jornada laboral de 37,5 hores setmanals. Modalitat del 

contracte: interinitat, per substitució d’una educadora en situació de baixa per 
malaltia comuna, amb efectes des del dia 22 d’agost de 2012 fins a la 
reincorporació de la treballadora en situació de baixa. 

 
2. Sra. D.C.O., amb una jornada laboral de 22,5 hores setmanals. Modalitat del 

contracte: per obra o servei determinat, amb efectes des del dia 22 d’agost de 
2012 fins a la finalització del curs escolar 2012-2013. 

 
Decret 426/12, de 22 d’agost 
 
Es contracta laboralment i amb caràcter temporal a les següents persones: 
 

1. Sra. A.S.S. com a conserge d’equipaments, amb una jornada de 30 hores 
setmanals. Modalitat del contracte: interinitat per vacant amb efectes a partir 
del dia 3 de setembre de 2012, fins que la plaça quedi coberta en propietat. 

 
2. Sra. M.R.B.M. com a conserge d’equipaments, amb una jornada de 708 hores 

anuals. Modalitat del contracte: interinitat per vacant amb efectes a partir del 
dia 17 de setembre de 2012, fins que la plaça quedi coberta en propietat. 

 
La cobertura definitiva d’aquestes dues places s’ajustarà a les restriccions establertes 
en la Llei 2/2012, de 29 de juny, de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2012 i 
en les futures lleis de pressupostos generals de l’Estat. 
 
 
Decret 427/12, de 22 d’agost 
 
Es contracta laboralment i de caràcter no permanent a la Sra. D.F.R. i a la Sra. I. N. 
M. com a operàries de les escoles bressol municipals per dur a terme tasques de 
suport de menjador i de neteja.  
Modalitat del contracte: Interinitat per vacant amb efectes des de l’inici del curs 
escolar 2012-2013, fins que les places quedin cobertes en propietat. 
 
La cobertura definitiva d’aquestes places s’ajustarà a les restriccions establertes en la 
Llei 2/2012, de 29 de juny, de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2012 i en 
les futures lleis de pressupostos generals de l’Estat. 
 
 
Decret 434/12, de 28 d’agost 
 
Es contracta laboralment i de caràcter no permanent a la Sra. B.C.D. com a educadora 
de les escoles bressol municipals, amb una jornada de treball de 37,5 hores 
setmanals. Modalitat del contracte: interinitat per substitució de la Sra. A.V.P., en 
situació de baixa per maternitat, i amb efectes des del dia 1 de setembre de 2012 fins 
a la finalització del permís de maternitat, vacances i compactació dels permisos de 
lactància i reducció d’1/3 de la jornada laboral a satisfer per la Sra. V. 
 
 
9.  DONACIÓ DE COMPTE DE DECRETS DE L’ALCALDIA. 
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De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic 
de les entitats locals, l’alcalde dóna compte succinta al Ple de les resolucions que ha 
adoptat des de l’ultima sessió ordinària plenària, per tal que els regidors coneguin el 
desenvolupament de l’administració municipal als efectes del control i fiscalització dels 
òrgans de govern, previstos en l’article 22.2 a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local. 
 
El senyor Alcalde dóna compte al Ple dels Decrets d’Alcaldia, que es relacionen tot 
seguit: 
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Registre Data Interessat Descripció 

2012/0449 12/09/2012 SECRETARIA Convocatòria ple ordinari: 18 de setembre de 2012 
2012/0448 12/09/2012 SECRETARIA Devolució fiança compostador 
2012/0447 10/09/2012 SECRETARIA Delegació alcaldia: devolució fiança compostador 
2012/0446 05/09/2012 G.K. Incoació expedient protecció legalitat urbanística . 
2012/0445 05/09/2012 MINISTERO DE EMPLEO Y SEGURIDAD SOCIAL Sol.subvenció: promoció del treball autònom 
2012/0444 04/09/2012 A.L.C. Concessió bestreta 
2012/0443 04/09/2012 DIPUTACIO DE GIRONA  Subvenció Diputació de Girona en matèria de joventut 
2012/0442 04/09/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/29 
2012/0441 03/09/2012 SECRETARIA Delegació secretaria per expedients 135/12 i 182/2012. 
2012/0440 03/09/2012 SECRETARIA No convocatòria Junta Govern 4 setembre de 2012. 
2012/0439 31/08/2012 SECRETARIA Concessió drets funeraris 
2012/0438 30/08/2012 SECRETARIA Autorització traspàs i declaració caducitat drets funeraris 
2012/0437 30/08/2012 BO I SÀ SERVEI D'ÀPATS Devolució aval garantia definitiva 
2012/0436 29/08/2012 ALCALDIA Delegació funcions alcaldia 
2012/0435 28/08/2012 DIPUTACIO DE GIRONA Sol.licitud subvenció: servei local d'orientació familiar 2012-2013 
2012/0434 28/08/2012 B.C.D. Contractació laboral temporal com a educadora EBM  
2012/0433 28/08/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/28 
2012/0432 27/08/2012 CONSTRUCCIONS HORTES MERCADAL SL Concessió llicència ocupáció via pública  
2012/0431 27/08/2012 RECAPTACIO liquidacions a empreses/entitats curs 2011-12 escoles bressol 
2012/0430 27/08/2012 S.T.R. Concessió llicència obra menor 
2012/0429 27/08/2012 E.B. Concessió llicència obra menor 
2012/0428 27/08/2012 S.G.O. Concessió llicència urbanística 
2012/0427 22/08/2012 SECRETARIA Contractació operàries de menjador EBM 
2012/0426 22/08/2012 SECRETARIA Contractacions laborals temporals conserges d'equipaments esportius 
2012/0425 22/08/2012 RECAPTACIO Aprovació quota set 2012 i assegurança escoles bressol curs 2012-13 
2012/0424 22/08/2012 GLOBAL NETEGES SL Adjudicació contracte servei neteja edificis municipals 
2012/0423 21/08/2012 SECRETARIA Contractacions laborals temporals educadores de l'EBM 
2012/0422 21/08/2012 CAIXABANK, SA Autorització canvi nom activitat 
2012/0421 17/08/2012 F.X.C.S. Concessió llicència urbanística 
2012/0420 17/08/2012 M.D. Autorització ús pavelló celebració Ramadà 
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2012/0419 16/08/2012 SECRETARIA Contractació laboral temporal educadores EBM 
2012/0418 16/08/2012 OBRES I CONSTRUCCIONS CELRA SL Adjudicació contracte menor d'obres per canvi de fusteries escola Aulet de Celrà, Fase I 
2012/0417 16/08/2012 PROMOCIO ECONOMICA Acceptació revocació parcial subvenció. 
2012/0416 14/08/2012 M.A.C. Continuitat excedència voluntària 
2012/0415 14/08/2012 E.B.G. Concessió reducció 1/3 jornada laboral 
2012/0414 14/08/2012 SECRETARIA Contractació laboral temporal directora, professora i aux. administrativa de l'EMD 
2012/0413 14/08/2012 S.P.Q. Acceptació reducció jornada laboral 
2012/0412 14/08/2012 SECRETARIA  Rectificació d'error material del decret núm.406/2012 
2012/0411 14/08/2012 SECRETARIA Aprovació memòria canvi de fusteries a l'Escola Aulet de Celrà.  
2012/0410 14/08/2012 GAS NATURAL DISTRIBUCION SDG SA Concessió llicència obra menor 
2012/0409 14/08/2012 SECRETARIA Incoació expedient per a la cessió en precari d'un local 
2012/0408 14/08/2012 SECRETARIA Aprovació compromís de prestació de treballs en benefici de la comunitat. 
2012/0407 14/08/2012 SECRETARIA Delegació funcions secretaria 
2012/0406 10/08/2012 SECRETARIA Comunicació sis jornades laborals i modalitats contractuals curs 2012-2013 - EBM  
2012/0405 10/08/2012 SECRETARIA Contractació menor servei d'Oficina d'atenció a les persones setembre a novembre 2012 
2012/0404 10/08/2012 SECRETARIA Contracte menor servei menjador escoles bressol setembre 2012 
2012/0403 10/08/2012 TRANSPORTS EQUESTRES LLOES SL Concessió llicència obra menor 
2012/0402 09/08/2012 SECRETARIA Incoació procediment contractació redacció projecte reparcel·lació polígon industrial 13 
2012/0401 09/08/2012 SECRETARIA Incoació procediment contractació redacció projecte urbanització polígon industrial 13 
2012/0400 08/08/2012 M.G.R.D. Autorització trasllat restes nínxols dins cementiri de Celrà 
2012/0399 07/08/2012 ALCALDIA Delegació funcions alcaldia 
2012/0398 07/08/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/27 
2012/0397 06/08/2012 RECAPTACIO Aprocació liquidació IAE 1r trimestre 2012 
2012/0396 06/08/2012 RECAPTACIO Baixes padró escombraries 
2012/0395 03/08/2012 SECRETARIA Sol.licitud accés RELI 
2012/0394 03/08/2012 ALCALDIA Delegació de funcions pels dies 4 i 5 d'agost de 2012 
2012/0393 02/08/2012 C.V.P. Concessió llicència obra menor 
2012/0392 02/08/2012 M.B.V. Arxiu expedient protecció legaitat urbanística. . 
2012/0391 02/08/2012 OBRES I CONSTRUCCIONS CELRA SL. Concessió llicència obra menor 
2012/0390 02/08/2012 A.B.S. Concessió llicència obra menor 
2012/0389 02/08/2012 RECAPTACIO Aprovació padró fiscal IAE 2012 
2012/0388 02/08/2012 SGX EFICIENCIA ENERGETICA Contracte menor serveis: assessorament extern per a la redacció del PAES a Celrà 
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2012/0387 02/08/2012 AMIPA EB GINJOLS Ordenació pagament subvenció: festa fi curs 2011-2012 
2012/0386 02/08/2012 M.S.C. Permís abocament . 
2012/0385 02/08/2012 Y.M.A. Permís abocament . 
2012/0384 01/08/2012 J.M.M.G. Baixa vehicle del padró IVTM 2011 
2012/0383 01/08/2012 J.M.F.A. Devolució de la fiança de residus de construcció. 
2012/0382 01/08/2012 E.E.C. Concessió llicència obra menor 
2012/0381 01/08/2012 M.B.D. Concessió llicència obra menor 
2012/0380 01/08/2012 GAS NATURAL DISTIBUCION SDG SA Concessió llicència obra menor 
2012/0379 01/08/2012 ASSOCIACIO COMERCIANTS DE CELRA revocació parcial definitiva subvenció 2011 
2012/0378 31/07/2012 P.C.A.M. rectificació liq taxa ocupació per taules, devolució gtia definitiva i compensació de deutes  
2012/0377 30/07/2012 ASSOCIACIO JUVENIL ESPLAI DE CELRA Autorització casal d'estiu 2012 
2012/0376 30/07/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/26 
2012/0375 30/07/2012 F.L.Z. Devolució parcial taxa i devolució fiança 
2012/0374 30/07/2012 D.C.O. Contractació laboral temporal com a educadora del casalet d'estiu EBM 
2012/0373 26/07/2012 CENTRES EDUCATIUS DEL MUNICIPI Ordenació segon pagament: subvenció concedida per a sortides escolars 2011-2012 
2012/0372 25/07/2012 T.M.C. Devolució ingressos indeguts taxa escombraries 
2012/0371 24/07/2012 M.A. Contractació laboral temporal com a mediadora intercultural 
2012/0370 24/07/2012 SECRETARIA Campus de futbol i basquet 2012 
2012/0369 24/07/2012 S.P.J. Llicencia obra menor per canvi terra terrassa 
2012/0368 24/07/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/25 
2012/0367 23/07/2012 SECRETARIA Subvenció Diputació de Girona exclosa concurrència pública: millores al pati escola Aulet 
2012/0366 23/07/2012 SECRETARIA Pagament assistència membres tribunal mediadora romanesa 
2012/0365 20/07/2012 SECRETARIA Modificació delegacions regidors/es 
2012/0364 19/07/2012 SECRETARIA Aprovació memòria tècnica millores pati escola Aulet 
2012/0363 19/07/2012 I.C.V. Concessió llicència ús privatiu camp municipal d'esports 
2012/0362 19/07/2012 M.V.B. Concessió llicència obra menor per rehabilitació de baixos per a despatx 
2012/0361 18/07/2012 RECAPTACIO Aprovació liquidacions complementaries variacions IAE 2010 
2012/0360 18/07/2012 GENERALITAT DE CATALUNYA Sol.licitud subvenció: ICD 
2012/0359 18/07/2012 A.P.N. Aprovació devolució ingressos indeguts 
2012/0358 18/07/2012 C.P.S. Llicència per a la tinença i conducció de gossos potencialment perillosos 
2012/0357 18/07/2012 RECAPTACIO Aprovació padró sobre la taxa de parades de mercat 2n semestre 2012 
2012/0356 18/07/2012 CONSTRUCCIONS PLANAS OLIVERAS Aprovació baixa i devolució escombraries  
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2012/0355 17/07/2012 SECRETARIA Dol per la defunció de F.S.L. 
2012/0354 16/07/2012 COMPTABILITAT Aprovació relació Factures F/2012/24 
2012/0353 16/07/2012 SECRETARIA Convocatòria Junta de Govern: 17 de juliol de 2012 
2012/0352 16/07/2012 RECAPTACIO Aprovació liquidació preu públic 3r trimestre 2012 Celrà sense fils 
2012/0351 13/07/2012 A.F. Concessió llicència obra menor 
2012/0350 13/07/2012 PADRO MUNICIPAL D'HABITANTS Baixa d'habitants del padró municipal d'habitants  
2012/0349 12/07/2012 SECRETARIA Modificació contractes treball directores-educadores escoles bressol 
2012/0348 12/07/2012 SECRETARIA Comunicació nova jornada laboral per a quatre educadores 
2012/0347 12/07/2012 J.T.V. Aprovació devolució ingrés indegut IVTM 
2012/0346 12/07/2012 COMPTABILITAT Modificació pressupost 06/12 
2012/0345 12/07/2012 FERRALLATS ARMANGUE SAU Donar per complimentat el tràmit de comunicació per activitats 
2012/0344 12/07/2012 MEDI AMBIENT Devolució fiances compostatge casolà 
2012/0343 11/07/2012 CENTRE CIVIC LA FABRICA Autorització terrassa.  
2012/0342 11/07/2012 J.P.F. Sol.licitud bestreta 
2012/0341 11/07/2012 JOVENTUT Sol.licitud subvenció GENCAT: pla local de joventut 
2012/0340 10/07/2012 R.R.M. Devolució aval per la redacció del projecte de la Torre Desvern de Celrà. 
2012/0339 10/07/2012 MEDI AMBIENT Acceptació subvenció DIGI: restauració Castell Mabarrera, 2012 
2012/0338 10/07/2012 F.L.Z. Autorització circ Catalunya juliol 2012 
2012/0337 09/07/2012 C.F.E. Concessió llicència obra menor 
2012/0336 05/07/2012 EDUCADANSA, SC Atorgament llicència municipal d'ocupació temporal aula gran escola municipal de dansa 
2012/0335 05/07/2012 M.B.V. Incoació expedient protecció legalitat urbanística 
2012/0334 05/07/2012 COORDINADORA FESTES DE CELRA Atorgament subvenció addicional festa major i atorgament subvenció festa petita 
2012/0333 05/07/2012 SECRETARIA Delegació funcions alcaldia 
2012/0332 05/07/2012 J.P.F. Concessió llicència obra menor 
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10. ALTRES ASSUMPTES DE CARÀCTER URGENT. 
 
No s’escau. 
 
 
11. INFORMACIONS. 
 
El senyor Magno Maneu Marcos, regidor de participació ciutadana i esports, informa 
del següent: 
 

• Esports:  
 

o Han començat les inscripcions per a les activitats físico esportives del 
pavelló municipal i Can Ponac. Aquest any aquestes activitats s’han 
adjudicat a l’empresa Safis Sports i hi ha algunes novetats quant a 
horaris, ja que es poden realitzar activitats al matí, i també quant a 
modalitats d’inscripcions, ja que hi ha el sistema de gimnàs municipal, 
continua havent-t’hi el sistema de dues hores setmanals, etc…  Tot això 
s’ha modificat tenint en compte els suggeriments dels usuaris i usuàries 
mitjançant les enquestes que s’han distribuït.   

 
o Recentment ha conclòs l’activitat a les piscines municipals i ara s’està a 

l’espera de la reunió amb l’empresa que gestiona el servei per valorar-
lo, tant des del punt de vista econòmic com del punt de vista del servei 
pròpiament dit. També hi ha pendent, com es va fer l’any passat, 
l’enquesta de satisfacció dels usuaris. S’han processat aproximadament 
el cinquanta per cent d’aquestes enquestes i la principal queixa continua 
sent el paviment al voltant de la piscina ja que continua relliscant des 
de fa bastants anys. Aquesta qüestió és una prioritat ja que el 90% de 
les enquestes indica que la gent ho reclama i, per poc que es pugui, 
s’intentarà solucionar a curt o mig termini. 
 
 

La senyora Meritxell Martin Rovira, regidora de medi ambient, mobilitat i joventut, 
informa del següent: 
 

• Joventut:  
 

o La tècnica de joventut està de baixa per malaltia i durant tot el 
mes de setembre estarà indisposada. Per tant, les activitats 
proposades per aquest mes es posposen per al mes d’octubre.  

 
o El dia 21 se celebra el Cinema Jove a la plaça i properament 

s’engegarà el tema dels busos nit per anar a les Fires de Girona. 
 

 
El senyor Josep Bartis Fàbrega, regidor d’educació i règim interior, informa del 
següent: 
 

• Educació: 
 

o S’ha iniciat el procés d’inscripció dels cursos de català, que s’ha 
prorrogat una setmana més amb l’objectiu d’aconseguir més 
inscripcions i poder-ho engegar.   
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o El curs ja s’ha iniciat a les escoles bressol amb total normalitat i, 
després del període de matriculació, amb 106 infants, hi ha 
hagut 3 baixes i 1 nova alta. Per tant, el curs s’ha iniciat amb 
104 infants respecte  el curs anterior, que hi havia 106 infants. 
Malgrat això, enlloc d’haver-hi vuit aules com al curs anterior hi 
ha set aules, amb dos alumnes menys. Això implica estalviar una 
jornada i un quart més d’una jornada d’educadores de les escoles 
bressol, continuant així amb la línia de contenció de la despesa 
econòmica per poder garantir una quota mínimament acceptable 
per part de les famílies. 

 
o Avui, per Junta de Govern local, s’ha aprovat l’atorgament d’una 

subvenció de 3000 euros a les escoles Aulet i Falgueres per a la 
campanya de reutilització de llibres. A hores d’ara, queda 
confirmat que el Departament d’Educació no traurà cap línia de 
subvenció respecte aquesta activitat. I sense aquesta injecció de 
diners per part de l’Ajuntament es posava en risc poder mantenir 
aquesta activitat especialment a l’escola Falgueres, que encara 
no tenia instaurada aquesta dinàmica de reutilització dels llibres. 
Això es continuarà fent durant els tres anys que queden de 
govern ja que un dels compromisos adquirits és el de dur a 
terme una gestió correcta. 

 
o Respecte a l’Escola Municipal de Dansa s’ha iniciat el curs per a 

infants de 3 a 18 anys amb 204 alumnes inscrits, respecte els 
199 del curs anterior.  

 
o Un cop s’han aconseguit les quinze inscripcions mínimes 

requerides s’ha sol·licitat a la Diputació de Girona el servei de 
mediació familiar, que enguany la Diputació ho treu com escola 
de pares i mares, eliminant el servei d’atenció individualitzada.   

 
 
El senyor Gerard Fernandez Tatjé, regidor de territori, informa del següent: 
 

• Urbanisme: 
 

o A l’escola Aulet s’han fet dues actuacions:  
 

• La primera: al jardí, per un import de 13.000 euros, per 
salvar els arbres. S’ha d’agrair a varis pares que han 
col·laborat gratuïtament en la neteja i en el disseny d’una 
solució per intentar salvar el bosc. I s’ha fet tot a temps  
perquè al juliol es va poder regar el bosc i, amb la 
sequera d’aquest any, segur que hauria patit molt.  

 
• La segona: a l’interior de l’escola i s’ha fet en dues fases: 

 
� Primera fase: s’han canviat les finestres de 

sis aules i s’han impermeabilitzat dues 
terrasses per un import total de 33.000 
euros, dels que 30.000 euros provenen de 
la subvenció del Fons de Cooperació Local 
que cada any atorga a l’Ajuntament la 
Diputació de Girona.  



  Acta 9/2012
  18 de setembre de 2012 

 

� Segona fase: tot just començarà ara ja que 
la subvenció de l’ICAEN ha arribat al mes 
d’agost i es pretén canviar les finestres de  
tres aules i les de la biblioteca per import 
de 19.600 euros aproximadament.  

 
o Es continua fent la neteja de boscos i en els boscos de titularitat 

municipal, com el de la Pedrera i Castell de Mabarrera, el 
paisatge està força canviat.  

 
o Ahir es van iniciar les excavacions arqueològiques per part de la 

Universitat de Girona a la Torre Desvern i, aprofitant que hi havia 
un control d’arqueòlegs, també s’ha fet una neteja a la façana 
que encara directament al poble, de manera que sigui transitable 
i el conjunt més visible.   

 
o S’ha realitzat la campanya de senyalització vertical ja que hi 

havia molts senyals totalment descolorits i estaven pràcticament 
inservibles.  

 
o Aquesta setmana comença el canvi de les 12 làmpades del 

Centre Cívic per leds, amb una inversió total de 7.500 euros IVA 
exclòs, i el període de retorn està assenyalat aproximadament en  
cinc anys.  

 
o Avui, per Junta de Govern local, s’ha aprovat l’adjudicació del 

projecte d’urbanització i reparcel·lació del polígon d’actuació que 
es va delimitar amb la recent modificació puntual núm. 13, 
relativa a la residència geriàtrica. El cost total dels dos projectes 
ascendeix a 17.000 euros IVA inclòs. 

 
o El dia 29 de setembre se celebren les Jornades Europees de 

Patrimoni i aquest any s’ha inclòs la Torre Desvern i s’ha afegit 
un valor més, que és la Llegenda del Banyut de Celrà.   

 
El senyor Alcalde informa del següent: 
 

• Cultura: 
 

o L’escola d’art ja ha obert el període d’inscripcions dels diversos 
cursos i tallers.  

 
o El proper mes d’octubre se celebrarà la primera festa del Banyut 

de Celrà, subvencionada per la Generalitat de Catalunya i, al mes 
de novembre, hi haurà la primera festa del bolet. Totes aquestes 
festes/fires estan emmarcades dins la promoció del municipi i del 
comerç del municipi, de la mateixa manera que fa uns mesos 
que està funcionant i s’ha consolidat el mercat de brocanters, 
que a més de portar uns ingressos econòmics a l’ajuntament, 
està afavorint que altres ciutadans de diferents llocs vinguin a 
passar el dia a Celrà amb tot el benefici que això comporta.     
La idea és consolidar fires i mercats, ni que sigui un cop al mes, 
per tenir una activitat atractiva al municipi i aconseguir que Celrà 
sigui un poble culturalment encara més conegut que en 
l’actualitat.   
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o Es traurà a concurs l’oficina de la gent gran amb els serveis que 
es tenen fins ara, com el servei RESPIR que ha estat un èxit ja 
que els usuaris estan molt contents i les famílies també. I també 
es continua amb el servei d’oficina municipal, amb la psicòloga i 
l’animadora. Dins d’aquest concurs s’inclou un altre tipus de 
servei, que és la mediadora intercultural i comunitària. 

 
o Al mes de juliol es va contractar a una mediadora comunitària i 

durant els dos mesos que porta treballant la seva tasca ha 
consistit en fer visites a les comunitats de propietaris on hi ha 
conflictes i queixes veïnals. També ha visitat a veïns i veïnes i fa 
una feina d’atenció a aquestes persones amb necessitats. S’ha 
valorat molt positivament l’experiència doncs té una bona utilitat 
i funciona i és un servei que es vol continuar mantenint per 
aconseguir un Celrà més tranquil i unes comunitats més 
pacificades.  
    

• Hisenda: 
 

 
o La pòlissa de crèdit no s’ha formalitzat ni tampoc es farà ja que, 

tot i que és complicat, l’Ajuntament ha pogut sobreviure sense 
necessitat de demanar-la, cosa que suposa un estalvi econòmic 
important. Per altra banda, dir que durant quatre o cinc mesos 
l’Ajuntament ha rebut avançaments de Xaloc, que s’haurà de 
retornar. Però donat que la quantitat que es va sol·licitar va ser 
molt petita el diferencial entre el que hagués costat la pòlissa de 
crèdit respecte al que s’ha fet amb Xaloc ha generat que no es 
gasti una quantitat important de diners.   

 
o El mes que ve se celebraran vàries trobades d’informació 

relatives a la situació pressupostària municipal actual i de 
l’evolució des de l’any 2012, i també es començaran a recollir 
propostes de la ciutadania per incloure-les al pressupost de l’any 
vinent. Això també es farà amb les ordenances fiscals. Atès que 
moltes subvencions s’han congelat i donat que s’ha demostrat 
que molts convenis signats són paper mullat, l’any vinent 
s’hauran de fer novament equilibris en el pressupost.  

 
o El Teatre Ateneu està a punt de treure la nova programació i 

segurament la setmana vinent els veïns i les veïnes ja la tindran 
a casa. S’ha fet una programació interessant per a totes les 
edats, incorporant el cinema infantil, que funciona molt bé, a 
més de continuar amb les activitats de sempre. No s’ha de fer 
una modificació de pressupost de la partida de l’Ateneu i tot i que 
s’ha ofert una qualitat molt alta i s’han aconseguit abaratir 
despeses, no superant-se la partida inicial.  

 
o El Centre Obert obrirà properament. 

 
o Com Alcalde, i conjuntament amb altres alcaldes del Principat de 

Catalunya, del País Basc i el representant de la Generalitat de 
Catalunya a l’Agència de Residus, va estar de visita per diferents 
pobles d’Itàlia per comprovar in situ diferents sistemes de 
recollida selectiva, concretament el porta a porta, i començar a 
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treballar-hi per si es decideix fer un canvi de model de recollida 
de les escombraries al municipi, i per contestar els rumors que 
sempre han existit respecte que la recollida porta a porta és molt 
més cara. 
 S’ha comprovat que no és així i, malgrat que comporta alguns 
inconvenients, també hi ha a favor que Celrà seria un dels 
primers municipis de les comarques gironines en aplicar-ho, 
qüestió que ja s’està estudiant des de l’àrea de medi ambient. I 
l’Agència Catalana de Residus dóna tot el suport en cas que 
s’apliqués aquest sistema a Celrà ja que sembla que en pocs anys 
tot anirà en aquesta direcció i Celrà seria un dels primers 
municipis en fer-ho.  
És un sistema que ja s’està aplicant a nivell europeu i que genera 
un reciclatge entre el 70% i el 85%, quan en l’actualitat està 
sobre el 27%. A part que aquest aspecte és mediambientalment 
inacceptable, a nivell econòmic també ho és ja que any enrere 
any la gent es queixa perquè puja el rebut de les escombraries i 
és per un motiu: els pobles que tenen incineradora cada any 
incrementen els preus de tona dels pobles que envien les 
escombraries per incinerar. En canvi, amb aquest sistema 
s’evitarà que moltes tones es cremin, s’estalviaran diners i tot 
aquell que recicli tindrà un retorn econòmic. Es pot fer una 
campanya de conscienciació a la població a més de crear nous 
llocs de treball que ara no existeixen i als ciutadans els costarà 
menys diners.    

    
 
12. PRECS I PREGUNTES. 
 
El senyor Alcalde cedeix la paraula a la Sra. Montse Rivas Nuñez, portaveu del GM 
Entesa per Celrà, que pregunta el següent: 
 

� Es contractarà algú per substituir a la tècnica de joventut, actualment de 
baixa per malaltia? S’obrirà el local jove durant aquest període? 

 
La Sra. Meritxell Martin Rovira, regidora de joventut, respon que el local no s’obrirà i 
que no es contractarà a ningú ja actualment la llei no ho permet. Però en un mes, i si 
la seva evolució és correcta, la tècnica estarà novament treballant.  
 

� Donat que tan sols hi ha classes al matí a l’Institut, s’ha pensat en 
realitzar algun projecte transversal per les tardes? 

 
EL Sr. Josep Bartis Fàbrega, regidor d’educació, respon que abans de final de curs s’ha 
celebrat un consell escolar extraordinari per aprovar la ratificació de l’horari de 
l’Institut i prèviament, en una reunió mantinguda amb el director de l’IES, es va 
comentar que s’havia d’observar quines dinàmiques generava aquest canvi al municipi 
i quines implicacions suposaria el nou horari. I a partir d’aquí, i si és necessari, 
implementar algun tipus de recurs. Però en el moment actual, implementar recursos 
que impliquin contractació de personal no és pot fer ja que és complicat organitzar  
activitats que comportin despesa econòmica i contractació de personal. Però si es 
detecten necessitats, amb el personal que hi ha s’haurà d’intervenir.  
 
La Sra. Rivas explica que hi ha diferents fórmules, a part de la contractació de 
personal, per portar a terme projectes, però troba bé que es vagi treballant al 
respecte. 
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La Sra. Martin explica que en la programació que es va dissenyar a principi de curs es 
contempla obrir una estona l’espai jove per dedicar una aula d’estudi, amb la qual 
cosa els joves que vulguin estudiar podran gaudir d’un espai on fer-ho. I la idea és 
que la tècnica de joventut, que té coneixements suficients per nivells bàsics d’ESO, els 
pugui ajudar.  
 

� La Sra. Rivas pregunta si el contracte que tenen les senyores de la 
neteja que es van subrogar de l’empresa de neteja és fix discontinu. 

 
El Sr. Bartis respon afirmativament que és fix discontinu i que comporta que no es 
treballi durant dos mesos, concretament juliol i agost.  
 

� La Sra. Rivas explica que té problemes per compaginar el seu horari 
laboral amb l’horari de l’Ajuntament i pregunta si la documentació que 
sol·licita algunes vegades, i la corresponent del ple, se li pot deixar a 
l’àrea de promoció econòmica, ja que allà pot anar-hi els vespres.    

 
La Sra. Melero, Secretària de l’Ajuntament, respon que els expedients no poden sortir 
de la Corporació i que els expedients que són objecte de debat i votació en el ple han 
d’estar a disposició de tots/es els/les regidors/es. La Sra. Secretària recorda l’horari 
d’obertura de l’Ajuntament (dilluns i dijous de 8:30h-14:40h i 16:30 a 19:00h, 
divendres de 8:30-14:30h i dissabtes de 10:00-13:00h) i afegeix que, no obstant, es 
podrien fer còpies dels expedients, però vol deixar constància que hi ha un volum 
important de documentació i que caldria trobar una solució. 
 
El senyor Albert Puig Boada, portaveu del GM CIU, pregunta el següent: 
 

�           Si s’afirma que no es poden fer contractacions de personal, com és que 
fa dos mesos s’ha contractat a una mediadora intercultural? Encara que 
sigui a través d’una subvenció de la Diputació de Girona no deixa de ser 
una contractació laboral i, per tant, això significa que hi ha fórmules per 
poder contractar personal.  

 
El Sr. Bartis respon que s’ha contractat gràcies a una subvenció que l’Ajuntament ha 
rebut. Del contrari, hagués estat molt complicat poder contractar a la mediadora. I la 
prova és que aquesta senyora finalitza la seva relació contractual amb l’ajuntament a 
finals del mes de setembre. La situació és molt més complexa a l’hora d’implementar 
recursos i personal, situació que no existia fa set mesos enrere quan no hi havia el 
Reial Decret del govern espanyol. I això tan sols implica posar dificultats a 
l’administració.  
 
El Sr. Puig contesta que s’està dient que no es pot contractar però durant tot l’any 
l’Ajuntament ha continuat contractant i oferint serveis a la ciutadania. 
 
El Sr. Bartis respon que les contractacions són de serveis bàsics, que és el que permet 
la normativa que ha aprovat el govern espanyol. Es poden contractar educadores 
d’escoles bressol però també hi ha moltes dificultats per substituir determinat 
personal. I contractar a la mediadora no ha estat tan fàcil ja que tan sols ha pogut fer-
se durant un termini de dos mesos. 
 
El Sr. Puig contesta que aquests dos mesos es prorrogaran, a la qual cosa el Sr. Bartis 
respon que es farà mitjançant una empresa, però no contractada a través de 
l’Ajuntament com a personal propi.    
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El Sr. Puig continua la seva intervenció dient el següent: 
 

� Respecte a la Coordinadora de Festes de Celrà el sorprèn que, després 
d’haver estat designat Alcalde de Celrà, el Sr. Cornellà sigui el secretari 
d’aquesta entitat. 

 
� Ha quedat demostrat, mitjançant decret d’alcaldia de 17 de juliol, que 

s’han hagut de modificar dos decrets d’alcaldia per haver atorgat una 
subvenció a aquesta entitat en la que el senyor Alcalde, com a secretari 
de la mateixa, no hi hauria d’intervenir. 

 
� Hi ha un decret d’alcaldia d’atorgament d’una subvenció de 4.000 euros 

a la Coordinadora de Festes de Celrà per a la celebració de la Festa 
Petita i el dia 3 de setembre es publica al diari que la quantitat és 
atorgada és de 3.300 euros. Per què hi ha una diferència de 700 euros? 

 
� Al diari també es publica que l’equip de govern ha rebaixat les 

aportacions gràcies a les diferents entitats, que han treballat de valent. 
Però val a dir que s’han pagat directament des de l’ajuntament altres 
factures, com el carbó, les bosses de glaçons, les dues coques, els 
melons, la ratafia i l’equip de so i llum.  

 
� L’equip de govern ha dit que s’ha reduït l’aportació econòmica de la 

Festa Major però cal recordar als ciutadans que s’ha comprat un 
escenari per import de 9.976 euros i un pòdium que costa 448 euros. i 
si se sumen els 38.000 més aquestes quantitats ascendeix a més de 
48.000 euros. És cert que l’aportació s’ha reduït, però sempre i quan no 
es comptin les despeses del lampista ni les hores que els treballadors hi 
han dedicat. És molt fàcil aplicar l’aportació a partides diferents i jugar 
al gat i a la rata amb els ciutadans de Celrà donant aquesta versió, quan 
al cap de quatre mesos els documents de l’Ajuntament demostren que 
això no és així.          

 
El senyor Alcalde contesta el següent: 
 

� La Coordinadora de Festes l’únic que ha fet és suplir a l’antiga Comissió  
de Festes la Gresca i tan sols ha portat la Festa Major i la Revetlla de 
Sant Hou. Amb la Coordinadora de Joves que s’ha creat, integrada per 
jovent de diferents edats i diferents colles, es va acordar, juntament 
amb la regidora de joventut, muntar per primera vegada la Festa Jove 
ja que es va considerar que és bo que el jovent tingui la seva pròpia 
festa i no hagi de marxar als municipis veïns amb la perillositat que això 
suposa.  
Els joves es van mostrar d’acord, van organitzar ells mateixos la festa i 
el pressupost que el Sr. Puig indica no té res a veure amb el de la Festa 
petita  ja que es tracta d’una altra diferent. És a dir, la Festa de Sant 
Hou l’ha organitzat la Coordinadora de Festes, reduint els costos a la 
meitat, i els joves, el dia abans, han organitzat la seva festa amb el 
pressupost de l’àrea de joventut. 
Són els joves els que ho han organitzat absolutament tot, han decidit si 
es volien gastar més o menys diners, quins grups musicals volien portar, 
han treballat ells a les barres del bar i l’única feina de l’Ajuntament ha 
estat la del lampista i muntar l’escenari. Per tant, es tracta de dues 
festes diferents i la factura que ha esmentat el Sr. Puig no pertany a la 



  Acta 9/2012
  18 de setembre de 2012 

 

Coordinadora de Festes sinó a l’àrea de joventut, en relació a la Festa 
Jove.  
 

� Pel que fa a la Festa Major, s’ha rebaixat l’aportació de manera 
important, tot i mantenir una qualitat alta i aconseguir una assistència 
exemplar. I ell és el secretari de la Coordinadora de Festes de Celrà com 
en el seu moment ho va ser el Sr. Pere Bussé de la Comissió de Festes 
La Gresca.  

 
El Sr. Puig indica que són casos diferents, ja que el Sr. Bussé era regidor de cultura 
però el Sr. Cornellà és l’Alcalde, i és molt diferent. A banda d’això, en el mandat 2003-
2007 ell no formava part de l’equip de govern ja que ho era l’Entesa per Celrà, que en 
el seu moment va ser prou hàbil per adonar-se d’aquesta situació i subsanar-ho.  
 
El Sr. Alcalde pregunta quan va trigar l’Entesa per Celrà en adonar-se’n d’aquest fet, a 
la qual cosa el Sr. Puig contesta que al 2007. I el sorprèn que tant que a criticat el 
senyor Alcalde al govern anterior, ara faci el mateix. 
 
El senyor Alcalde respon que no el critica, ja que troba molt correcte que el Sr. Pere 
Bussé fos el secretari de la Comissió.  
 
El Sr. Puig recorda que quan es va constituir el ple es va dir a persones que formaven 
part d’entitats que deixessin de formar-ne part ja que tenien la condició de regidors de 
l’ajuntament, a la qual cosa el senyor Alcalde contesta que es tracta d’una qüestió 
excepcional i que ell va acceptar aquesta condició, però no va ser ell qui va dir que 
tothom marxés de les entitats. Com alcalde, no té problema que la gent formi part de 
les entitats ja que ho troba absolutament normal però qui va demanar que aquestes 
persones sortissin de les entitats va ser el Sr. Puig.  
 
El Sr. Puig contesta que, malgrat que la llei ho permeti, troba que no és ètic que 
l’Alcalde sigui el secretari ja que no deixa de ser part interessada d’aquesta entitat i 
les factures de la festa les ha signat ell.  
 
El senyor Alcalde respon que, en un moment donat, plega una comissió i se n’ha de 
crear una altra i no passa res per si, de manera provisional i mentre es crea un grup 
de gent important i un nucli que tiri endavant la nova comissió, s’inclogui al regidor de 
cultura, encara que sigui l’Alcalde, per assegurar tenir una bona festa major i una 
bona festa petita, estalviar diners i que es facin les coses ben fetes. I tot i que abans 
també es feien les coses ben fetes, a la Comissió hi era el Sr. Pere Bussé i ell, com 
alcalde, no ho ha criticat mai.  
Llavors, legalment, no hi ha cap incorrecció encara que és cert que van haver-hi unes 
equivocacions amb uns decrets. 
 
El Sr. Puig indica que els decrets s’han corregit, però amb mesos de retard, a la qual 
cosa el senyor Alcalde li recorda que és degut a que la Secretària estava en situació de 
baixa per maternitat i el Secretari substitut, que és el que ha d’assessorar, va dir 
aleshores que no hi havia cap problema i així es va fer. Quan la Secretària de la 
corporació es va reincorporar després de la seva baixa per maternitat fa saber que no 
és correcte i es rectifica. Es podia no haver rectificat, però s’ha fet per que tot estigui 
bé.  
 
El senyor Alcalde insisteix que si el secretari substitut, que és que hi ha de donar fe i 
assessorar, en aquell moment considera que tot és correcte a ell tan sols li correspon 
firmar. I que el regidor de cultura formi part de manera provisional de la Coordinadora 
per tirar-la endavant, no comporta cap problema.  



  Acta 9/2012
  18 de setembre de 2012 

 

 
El Sr. Puig contesta que d’aquí a un any, quan es faci el canvi de govern i el Sr. 
Fernandez sigui l’alcalde, no dirà res ja que tan sols serà el regidor de cultura, però 
ara és l’alcalde i la situació no és la mateixa. Si ho vol argumentar per aquí haver-ho 
fet de manera diferent i que el secretari de la coordinadora hagués estat el Sr. 
Fernandez. 
 
El senyor Alcalde respon que el regidor de cultura és ell i aquestes diferències no les 
entén.  
 
El Sr. Puig insisteix que, malgrat que la llei ho permeti, l’alcalde ha de reconèixer que 
no és ètic i que defensa els interessos de l’entitat. 
 
El senyor Alcalde respon que ell defensa al poble i que aquesta entitat treballa pel 
poble, com totes les precedents. L’únic que fa ell, com a regidor de cultura, és 
treballar pel poble. I quan el Sr. Fernandez sigui Alcalde, ell ja no hi serà perquè  hi ha 
quasi cent persones que també han participat amb moltíssimes ganes en l’organització 
de la Festa Major. Fins i tot, es van abaratir els costos de personal i li pot demostrar 
amb totes les dades que calguin. Comparant, entre la festa de l’any passat i la 
d’aquest any s’ha abaratit el promig de 300 euros en despeses d’hores de personal, i 
tampoc ningú ha cobrat de més. I respecte a fa dos anys, s’han rebaixat 1000 euros 
d’hores de personal ja que hi ha hagut més col·laboració per part del voluntariat. 
  
Pel que fa a l’escenari i al pòdium, el senyor Alcalde indica que és una inversió. És cert 
que ha costat 10.000 euros, però l’Ajuntament es gastava cada any 2.500 euros per 
llogar-lo. I comptant quants anys fa que se celebra la Festa Major els números surten 
sols. Aquesta tarima durarà vint anys, i si es multipliquen 2.500 euros de lloguer per 
vint anys, el resultat és de 50.000 euros. I aquesta tarima no s’amortitza amb aquesta 
Festa Major, sinó amb la que se celebri cada any. 
 
El Sr. Puig contesta que aleshores l’equip de govern no enganyi i que en l’aportació 
que s’ha fet de 38.000 euros que es faci constar l’amortització a deu o quinze anys. 
 
El senyor Alcalde pregunta quina amortització s’ha de fer constar ja que l’escenari no 
s’ha comprat tan sols per a la Festa Major sinó que també servirà per a la Festa del 
Banyut i, aleshores, ignora com poder comptabilitzar la part que li toca cada any a la 
Festa Major. Si fos una cosa exclusiva per a la Festa Major encara, però es tracta d’un 
bé més que ara té el poble de Celrà, que pot ser utilitzada per a qualsevol 
esdeveniment i imputar-ho exclusivament a la Festa Major no seria correcte. 
 
De la mateixa manera, les taules que s’han comprat també s’haurien d’imputar 
únicament a la Festa Major, però a l’estiu també han donat utilitat al ressopó, a les 
entitats que les han demanat i per a la Festa petita. I tampoc  és correcte que tan sols 
s’imputin a la despesa de la Festa major. 
  
El que s’està fent és aplicar la filosofia que el que cada any es lloga i costa diners es 
vagi comprant i així quedi pel patrimoni del poble i ho pugui utilitzar tothom. És un 
estalvi i no una despesa. I si tot això s’hagués comprat fa vint anys no cal dir els 
diners que l’ajuntament s’hagués estalviat des d’aleshores.  
 
En definitiva, s’han rebaixat costos respecte a la festa anterior, tot i que la inversió ha 
estat la mateixa que altres anys o més, i s’han recuperat molts més diners. I amb la 
Festa petita ha passat exactament igual ja que s’han fet més activitats, hi ha hagut 
més col·laboració de totes les entitats, les entitats han guanyat més diners fent 
activitats, etc… 
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El senyor Alcalde indica que com el Sr. Puig veu a l’Alcalde pel mig, l’ataca. I respecte 
a que no és ètic es podria parlar ja que si anés simplement a quedar-se diners sí que 
no seria ètic i seria il.legal, però precisament es fa tot amb la voluntat d’estalviar el 
que es pugui i d’implicar a més gent del poble i a més entitats i, aquest any realment 
s’ha aconseguit.  
 
I, si tot va bé, l’any vinent no serà secretari ni l’alcalde ni el regidor de cultura ja que, 
per sort, hi ha molta gent del poble amb ganes de fer coses. Però en aquest moment 
de transició el secretari és l’alcalde, que a la vegada és el regidor de cultura, i que no 
resulta gaire maco al parer del Sr. Puig. Però al senyor Alcalde no l’importa si hi ha la 
bona voluntat de treballar pel poble i de voler solucionar les coses, com quan es 
detecta un error en uns documents i s’esmena, demostrant així que no existeix cap 
mala voluntat ni cap falta d’ètica.                 
 
CLOENDA.- No havent-hi cap altre assumpte per tractar el senyor Alcalde-President 
conclou la sessió, sent les 22:00 hores, donant les gràcies als assistents presents en el 
Ple i als oients i desitjant a tothom molt bon estiu de tot el qual, jo, com a secretària, 
en dono fe. 
 
 


